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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

דבר ראשון אני רוצה לברך את חבורת הסטודנטים שיושבים פה מאחוריכם,   מר חיים ברוידא: 

 שהוא המרצה שלהם. אתה ד"ר גם כן, אודי?  זה סטודנטים מאריאל. פנה אליי אודי רבינוביץ 

 

 עוד לא.  יץ: נובמר אודי רבי

 

ישיבת  מר חיים ברוידא:  לראות  לפה  שיבואו  וביקש  בהליכים.  גמור,  בסדר  אוקיי,  לא.  עוד 

אז אני שמח שאתם פה, ומקווה שתתרשמו לטובה. ערב טוב לכולם. לפני שאנחנו נפתח את   מועצה.

עדכוני מספר  המועצה  שבימים ישיבת  לומר  לי  וחשוב  העיר,  תושבי  בנו  שצופים  לומר  רוצה  אני  ם. 

אלה אנחנו קופצים עוד שלב במהפכת השירותים שאנחנו מובילים. אני מזכיר שתחום השירות מטבע  

נעשות בתחום   ופעולות רשות  וחצי  ודגל מרכזי, שהגדרנו כבר לפני כשנתיים  גדול  יעד  הדברים הוא 

, לייצר פלטפורמות דיגיטלית שקופות נוחות וקלות לשימוש. לפני מספר  הזה כדי להנגיש את המידע

בהם.   גאה  מאוד  אני  אבל  המחשוב,  אגף  של  נציגים  פה  ואין  המחשוב,  אגף  באמצעות  אנחנו  ימים 

מערכת   את  מה    CRMהטמיעו  את  מקומית  רשות  באף  אין  ארגון.  שחוצה  מהלך  זה  החדשנית. 

את למצוא  יכולים  אתם  עושים,  אבהיר   שאנחנו  רק  אני  פלאפון.  סלקום,  הגדולות  בחברות  רק  זה 

CRM    זו מערכת אחודה שלמעשה כל מידע שמגיע ונכנס לתוך המערכת העירונית נקבץ לתוך מקום

אחד. אם בן אדם מעביר וואטסאפ, אם בן אדם מצלצל, אם בן אדם שולח מייל. כל המידע מתקבץ  

נמצא   איפה  לדעת  שאפשר  אדם  אותו  אחד,  כל  למקום  טופל.  עבר  שלו  הטיפול  אם  שלו,  הטיפול 

ה באמצעות  האלה  בתהליך  CRM-הדברים  מרכזית  מאוד  מאוד  נקודה  באמת  שזו  חושב  ואני   .

העיר.   לתושבי  טוב  הכי  השירות  במתן  להוביל  תמשיך  שרעננה  כדי  עושים,  של  שאנחנו  בנושא  גם 

ות הביט, וגם את הארנונה  עהשירות, שאנחנו מאפשרים היום לתושב לשלם במוקד הכרטיסים באמצ
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גם   ונקווה  וזה עובד,  נכון. גם את הארנונה באמצעות הביט. אנחנו הגענו להסדר עם אחת החברות 

נועיל  אנחנו  כך  שנמשיך  וכמה  טכנולוגית.  לגמרי  שונה  במציאות  היום  נמצאים  אנחנו  כי  שימשיך, 

עו הזאת  המערכת  איך  מבוגרים  היותר  התושבים  את  גם  ונלמד  לא  לציבור  יצטרכו  שלא  כדי  בדת, 

באמצעים  גם  מובילים  אנחנו  וחכמה  ירוקה  כעיר  העירייה.  של  במסדרונות  לשבת  ולא  לבוא 

נגד  עם  להתמודד  הדקל,  בעצי  חיישנים  בהתקנת  התחלנו  שעבר  בשבוע  וחדשניים.  אלקטרונים 

עצי  900-נים בהחיפושית חדקונית הדקל. היו לנו פה עצים שהיו נגועים. בכל מקרה אנחנו כרגע מתקי

ואנחנו   מזיקים,  של  קיומם  על  המעידים  ומזהה רחשים  כסנסור  משמש  והוא  כאלה.  חיישנים  דקל 

יכולים מה שנקרא לטפל מקומי באותה נקודה שנגועה, ולא ללכת ולרסס ללא הבחנה את כל העצים  

 ללא יוצא מן הכלל.  

 

הערה   גב' רונית ויינטראוב:  אפרופאפשר  אפשר  אם  עצים?  ועל בנושא  אור  זיהום  על  פה  דיברנו  ו 

גם   זה  עצמו,  העץ  את  והתאורות,  מהמנורות  העצים  את  תשחרר  אנא  באמת  מבקשת  אני  הנזקים. 

אור   זיהום  כל הנושא של  ותיקנים עשו מחקר.  חולדות  מגביר  זה  אגב  דרך  תופעות.  מיני  לכל  גורם 

, הם יפים גם ככה. זה הוא בעייתי מאוד. אנא ממך שחרר את העצים מהתאורה המלאכותית הזאת

 העצים הוותיקים של המושב, זה לא מספיק לך? הם יכולים גם להיהרס ככה.  

 

   -אז אני שמעתי את דעתך מר חיים ברוידא: 

 

 יש לנו מחקרים שנוגדים את זה ראש העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

   -תודה רבה. נכון, יש מר חיים ברוידא: 

 

 תי, מה אתה תשקול את זה? מה אמרת? סליחה לא הבנ גב' רונית ויינטראוב: 
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לא  מר חיים ברוידא:  פעמים,  כמה  אותה  ושמעתי  דעתך,  את  שמעתי  אמרתי  לא,  לא,  לא, 

ואני אמשיך לעשות את מה שאני חושב שנכון לרעננה תודה רבה לך. בנוסף התחלנו   עליי.  מקובלת 

וצפייה בזמן אמת אחר תנועה  במהלך יזום יחד עם אפליקציית ווייז במוקד העירוני, שמאפשר מעקב  

של רכבי פינוי הגזם והאשפה בכבישי רעננה. המעקב און ליין מאפשר לציבור הנהגות והנהגים לתכנן  

את צירי הנסיעה ולהימנע מפקקים או עומסים, אשר מטבע הדברים עלולים להיגרם ברחוב כזה או  

אתכם אעדכן  אני  לסיום  בו.  ועובדות  פועלות  שהמשאיות  שעה  שעבר   אחר,  בשבוע  לקבל  ששמחתי 

  2021ולקרוא בעיון את הדו"ח המסכם, בדבר היקף גיוס הכספים וקולות קוראים ממשלתיים. בשנת  

כי למעשה זה הכפלה של מה שהיה    12חצינו את רף   יותר ממהפכה  זה  נתון מרשים,  זה  מיליון ₪, 

לא מדובר רק בהבעת אמון  בעבר. ואני רואה בזה נטו הגדלה של התקציב העירוני בעבור התושבים.  

בסטנדרטים הניהוליים והביצועים של עיריית רעננה, העומדת בתנאי הסף המחמירים בכל פרויקט  

העירוני   יצירתית מחוץ לקופסה של בסיס התקציב  גויס הכסף, אלא בהרחבה  ופרויקט אשר לשמו 

של קהילה, תחבורה, דרך מקורות שבעבר לא נוצלו. התקציב הזה ישמש אותנו לפרויקטים ומיזמים  

למנכ"ל העירייה, לגזבר העירייה, ליועצת המשפטית  רוצה להודות    פנאי, תרבות, חינוך ועוד ועוד. אני

ולמנהלי אגפים ומחלקות שפשוט נלחמים על התקציבים הממשלתיים הללו כל פעם מחדר לרווחת  

 תושבי העיר ותודה, יישר כוח לכל העוסקים במלאכה. 

 
 .6.5.22, 1.5.22, 28.3.22לים של ישיבות מועצת עיר מיום אישור פרוטוקו .2

 

  28.3.22אני רוצה לעבור לאישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום   מר חיים ברוידא: 

 . הפרוטוקולים המלאים נשלחו אליכם. האם למישהו יש הערות? 6.5.22-וה 1.5.22-וה

 

 אין.  מר ניר קריסטל: 

 

 עד אישור הפרוטוקולים? מי ב מר חיים ברוידא: 
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  -אני לא השתתפתי, אז אני  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי. מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא משתתפת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 15 –בעד 

 0 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

, 1.5.22,  28.3.22פרוטוקולים של ישיבות מועצת עיר מיום  החליטה ברוב קולות לאשר  מועצת העיר  

6.5.22. 

 

 הצעות לסדר.  .3

 

 הצעה לסדר בנושא אספקת כלי נשק. .א

 

אוקיי, אנחנו עוברים להצעות לסדר. אבקש מחבר המועצה אלי אלוש להציג  מר חיים ברוידא: 

 את ההצעה לסדר שהוגשה. 
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 בקשה. נושא כלי נשק, אלי ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

. רקע: לאור המצב הביטחוני 1.6.22הצעה לסדר לדיון בישיבת מועצת העיר    מר אלי אלוש:

הקשה השורר במדינת ישראל, ובעקבות פניות רבות של תושבי רעננה היקרים אליי ואל חברי מועצה 

אנו מצויים,   בו  החירום  מצב  ולאור  בעיר,  הביטחון  להגברת  פתרונות  למציאת  בבקשה  יש נוספים, 

העומדים  האמצעים  בכל  להשתמש  ולשקול  העיר,  תושבי  לדרישות  ודחוף  מיידי  מענה  לתת  צורך 

ובראשונה.   אנו מחויבים בראש  העיר אליהם  ביטחון תושבי  הגברת תחושת  לצורך  העירייה  לרשות 

מאחר ובעיריית רעננה עומדים פקחים רבים, אשר רבים מהם אינם נושאים נשק, מן הראוי לפעול  

כמובן  באופן   יהיה  שכמובן  להוסיף  רוצה  ואני  עירוני.  פקח  לכל  נשק  כלי  לאספקת  ומיידי  דחוף 

מתאים, וגם לכפות לכך. כאילו לא לכפות עליו. ולכן הצעת ההחלטה שלי היא כזאת: מועצת העיר  

העומדים לרשות להגברת הביטחון בעיר, וכצעד ראשון תפעל  רעננה מחליטה על הפעלת כל האמצעים

לי נשק לכל הפקחים העירוניים, אשר יש ברשותם רישיון נשק כדין. כמו כן תפעל העירייה  לאספקת כ

 לקדם בדחיפות הגשת בקשות לרישיון נשק לכל פקח עירוני, העומד בדרישות החוק. 

 

 יש פה בן אדם... תגיד מה היה לך אתמול.   מר רחמים שלום: 

 

 כן, נעים מאוד אלכס.    :מר אלכס

 

 מה זה הדבר הזה?   מר חיים גולדמן: 

 

  -אני מתנצל, אחר כך תוכל לדבר איתי. בסדר גמור, אריאל בוא מר חיים ברוידא: 

 

נשק  מר אריאל הילדסהיימר: על  עירייה  עובד  להחתים  ורשאית  ארגוני  נשק  בחדר  מחזיקה  העירייה 

שהוגדר ולהרשאות  לכללים  ובהתאם  ישראל,  ומשטרת  פנים  לביטחון  המשרד  הנחיות  פי  על  ו רק 
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 בנושא. על כן ההצעה מוסרת מסדר היום.  

 

 לא מוסרת, אתה יכול לבקש שהיא תוסר. אנחנו נצביע עליה.   מר אלי אלוש:

 

בעל הסמכות   עו"ד תהילה סובל:  ירייה  כלי  חוק  להבין שלפי  עניין שצריך  כאן  יש  אלי,  לא אבל 

 מיוחד.   רישיון  על מתן רישיון, הוא מי שנקרא בעלהיחידי להחליט 

 

 בוודאי.  ר חיים גולדמן: מ

 

  -נמצא כאן אגף ביטחון ובטיחות משה פישמן. הוא מנהל עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה ברור.   מר אלי אלוש:

 

 והוא צריך להפעיל את הסמכות הזאת בהתאם לכללים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ההצעה שלו לא מדברת על זה שראש העיר...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 
 אם תוכלו לתת לי לסיים אני אשמח.  הילה סובל: עו"ד ת

 

 אני לא מפקיע לו את הסמכות, חלילה. אני רוצה לעזור למשה פישמן היקר.    מר אלי אלוש:

 

   -הסמכות הזאת עו"ד תהילה סובל: 
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 והאהוב.   מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד(  

 
   -הסמכות הזאתי שלו עו"ד תהילה סובל: 

 

 לעזור לו.   אני רוצה  מר אלי אלוש:

 

 היא לא של מועצת העיר.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע חבר'ה דקה, דקה, דקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 הסמכות הזו היא שלו.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -אני חושב שזאת הצעה לסדר שהייתה צריכה לעלות  מר אלי אלוש:

 

   -היא לא של מועצת העיר עו"ד תהילה סובל: 

 

 הקואליציה, לא מטעם האופוזיציה.  מטעם   מר אלי אלוש:

 

 לכן היא גם לא, מקומה לא כאן. עו"ד תהילה סובל: 

 

את    מר אלי אלוש: להעלות  אפשר  שאי  משפטית  בעיה  פה  יש  מה  כאן?  לא  מקומה  זה  מה 

 ההצעה הזאת? לא הבנתי.  
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לי פישמן  יש פה בעיה של עבירה על הכללים. בעצם המשרד לביטחון פנים או מר אריאל הילדסהיימר:

  -ירחיב

 

  -הכללים, אנחנו נפעל על פי הכללים  מר אלי אלוש:

 

 שנייה אלי, אבל שאלת ואתה גם עונה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . תועל פי הנחיות היועצת המשפטי  מר אלי אלוש:

 

  -אלי, אבל המשרד לביטחון פנים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכללים.  אנחנו פועלים על פי מר חיים ברוידא: 

 

  -מגדיר מי יכול לחלק, מי יכול מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ברור.   מר אלי אלוש:

 

   -שנייה, מי יכול לקבל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ברור.   מר אלי אלוש:

 

   -מה אתה יכול להוציא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ברור.   מר אלי אלוש:
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 שוב, זה לא לתת באופן פרטי.  מהנשקייה העירונית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יהיה נשק ארגוני, זה ברור.   מר אלי אלוש:

 

חייב  מר אריאל הילדסהיימר: שאתה  מגדיר  פנים  לביטחון  המשרד  עם  ההסכם  יכול.  לא  אתה  אבל 

 עירונית.   הלעבוד לפי הכללים שלהם, אתה לא יכול להקים מיליצי

 

 חלילה.   הלא מיליצי  מר אלי אלוש:

 

   -אבל בן אדם שלא מוסמך, ושזה לא תפקידו המובהק ושלא עומד בכללים הילדסהיימר:מר אריאל 

 

בא   מר ניר קריסטל:  שהוא  מה  אחרת.  לשאלה  רק  טובה  התשובה  נכון.  אומר  שאתה  מה  כל 

ל האגף  הפנים,  משרד  זה  הסמכות,  את  לתת  בחוק  שרשאי  שמי  שבוודאי  זה  לך,  כלי    רישויואומר 

 -ירייה

 

 ... לביטחון פנים.   יימר:מר אריאל הילדסה

 

סבבה, הכול בסדר. זה לא אומר שמחר אתה או ראש העיר תיתנו אישורים   מר ניר קריסטל: 

לשאת כלי נשק, זה ברור. הרעיון הוא... את זה שפקחים יוכלו על בסיס אותם תבחינים של המשרד  

נש כלי  ולשאת  העבודה  בשעת  להתחמש  האישורים  כל  בסיס  ועל  פנים,  מי  לביטחון  כל  כמובן  ק, 

האלה  החבר'ה  כי  מדוע?  זה.  מאחורי  יעמוד  ושהארגון  כחוק,  רישיון  ויקבל  התבחינים  את  שיעבור 

   -מסתובבים כל היום ברחובות, חלקם רוצים את זה דרך אגב להגנה אישית שלהם, מעבר לזה זה
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 אני פניתי, ניר כשהסיפור הזה התחיל וכל העניינים,   מר חיים ברוידא: 

 

  -זאת ההצעה קריסטל:  מר ניר

 

  -אני פניתי מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה יכול להסביר מה הסיבה פה  מר אלי אלוש:

 

עם   מר חיים ברוידא:  הסיפור  כל  כשהתחיל  פניתי  אני  שנייה.  רק  מדבר  אני  אלי,  שנייה  רגע 

לי הדקירות, פניתי למפקד משטרת כפר סבא, וביקשתי ממנו לעשות את מה שאתם מציעים. ואמר  

מפקד משטרת כפר סבא לא יקום ולא יהיה. יש פה תבחינים מאוד מאוד מסוימים בעניין הזה. אנחנו  

 -לא יכולים כמועצת העיר לקבל החלטה... הנושא הביטחוני האישי. לכן פישמן

 )מדברים יחד(  

 
הקשר  מר משה פישמן:  לו  שיש  תפקיד  בעל  של  הקשר  של  עניין  ויש  תבחינים  של  עניין  יש 

   -י הביטחון. אם אנחנו מדברים על נשק לטובת הביטחון האישילתחומ

 

 למה אתה לא מחמש פקחים?   מר אלי אלוש:

 

 תן לו לענות רגע.     דוברת:

 

 יש פה פקחים שהם יוצאי יחידות קרביות.   מר אלי אלוש:

 

 -אין שום הקשר ביטחוני מר משה פישמן: 
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 מה?   מר אלי אלוש:

 

פקח מר משה פישמן:  ביטחוני    לפקח,  הקשר  להם  שיש  מסייע  מפקח  על  מדבר  לא  עירוני 

 אכיפתי. 

 

 נו אז בוא נכשיר אותו.    מר אלי אלוש:

 

תבח מר משה פישמן:  בעל  יש  למעט  עקרוני,  ובאופן  מסוימים  נהלים  ויש  מסוימים  ינים 

סמכות   שום  אחר  אחד  לאף  אין  לא,  ומי  כן  מי  להגיד  ויודע  בתבחינים  שרואה  המיוחד  הרישיון 

   -להחליט מי מקבל מה. ולכן גם נאמר פה

 

  -רישיון אישי עובד שמחזיק   מר ארז ברט: 

 

אישי   מר משה פישמן:  נשק  לשאת  אפשר  שאי  אומרות  ההנחיות  עקרוני  באופן  אישי  רישיון 

 במקום העבודה, אי אפשר. 

 

 ובמקום ההתנדבות הציבורית?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ציבורית. אם זה משמר אזרחי אז לא, נגיד.  מה זה התנדבות מר משה פישמן: 

 

 חבר מועצה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר מועצה יכול לשאת נשק עליו כנשק אישי.   מר משה פישמן: 
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 ... שיש לו רישיון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, את יכולה אם יש לך רישיון אישי, את יכולה לשאת אותו כל הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

פי   מר משה פישמן:  על  הוא מקבל  פנים,  לביטחון  ברישיון מול המשרד  נשק  הוא  נשק האישי 

תבחין מסוים שאושר. ויש איזה מעקב אימונים וכל מה שצריך. הנשק הארגוני זה אך ורק בהתאם  

 לתבחין או להקשר המקצועי של אותו עובד עירייה.  

 

 תודה פישמן. מר חיים ברוידא: 

 

 2023ארנונה הצעה לסדר בנושא  .ב

 

 אבקש מחבר המועצה אלי אלוש להציג את ההצעה השנייה שלו לסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

הארנונה    מר אלי אלוש: צו  את  לאשר  העיר  מועצת  מליאת  על  כי  קובעת  העיריות  פקודת 

. כזכור, ולמרבה  2023ליולי בכל שנה, לקראת השנה הבאה, במקרה שלנו לקראת    1-והתעריפים עד ה

מיום  הצער   בישיבתה  רעננה  העיר  מועצת  החליטה  ברוידא,  חיים  העירייה  ראש  הנחיית  פי  על 

של    29.6.2021 חד  בשיעור  הארנונה  העלאת  ל  1.92%על  של  1.1.21-ביחס  רבות  מחאות  למרות   ,

תושבים ובעלי עסקים רבים, אשר כורעים תחת הנטל הכבד של העלאת הארנונה בשנה שעברה. לאור  

השורר במשק וההתייקרויות הרבות בכל תחומי החיים, לרבות בסעיף הדיור,    המצב הכלכלי הקשה

בתחומים   ומיותרות  רבות  עירוניות  הוצאות  קוצצו  האופוזיציה,  דרישת  פי  על  כי  העובדה  ולאור 

שונים, כמו כן הופחתו באופן ניכר הוצאות עירוניות רבות, בתקופות השונות של הקורונה בשל ביטול 
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, בהתאם לעדכון של  2023ת, מן הראוי לוותר השנה על עדכון תעריפי הארנונה לשנת  של פעילויות רבו

נוספים. הצעת החלטה: מועצת    2%-הטייס האוטומטי. ובנוסף לכך מן הראוי להפחית את הארנונה ב

לשנת   הארנונה  תעריפי  את  להוריד  מחליטה  רעננה  נוסחת   2023העיר  קובעת  אותו  לתעריף  מתחת 

האוטומטי, תעריף  הטייס  לפי  כנם  על  העיר  2022שנת    ולהותירם  מועצת  מחליטה  לכך  בנוסף   .

לשנת   הארנונה  תעריף  את  ואישור    2%-ב  2023להפחית  לבחינה  תועבר  העירייה  החלטת  נוספים. 

 משרד הפנים. 

 

 אריאל.  מר חיים ברוידא: 

 

של מר אריאל הילדסהיימר: מיוחדת  בישיבה  להתקיים  צריך  מיסים  צו  בנושא  המניין,  הדיון  מן  א 

כפי שאושר כבר הסביר    2022שנקבעה כחוק והכול לפי הכללים בנושא. מעבר לכך ובהמשך לתקציב  

כן ההצעה   על  יהפוך את התקציב לבלתי מאוזן בעליל,  זו  יישום הצעה מעין  כי  גזבר העירייה  וטען 

 מוסרת מסדר היום.  

 

 איזה חלק של ההצעה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... להסיר הצעה.    :מר אלי אלוש

 )מדברים יחד(  

 
מסדר   מר ניר קריסטל:  דבר...  כל  להסיר  יכולים  לא  ואתם  שאילתה  לא  זה  תקשיבו  חבר'ה 

 היום בגלל שבא לכם.  

 

 מה זה שאילתה. אתה לא יכול להסיר שום הצעה.    מר אלי אלוש:
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 -אני חייב להגיד לכם ברצינות, תראו, אני רוצה מר ניר קריסטל: 

 ם יחד(  )מדברי

 
 תעצרי רגע, אני אסביר לכם משהו, כי אתם הולכים על חבל מאוד דק.   מר ניר קריסטל: 

 

יש פה   מר אלי אלוש: נצביע,  ... אתה מסיר? אתה לא מסיר. אנחנו מועצת העיר, אז אנחנו 

 יועצת משפטית היא תחליט אם אפשר לדון בה או אי אפשר לדון בה.  

 

 חלטת שאתה מסיר אותה, זה לא עובד זה לא נכון.  ... אם אתה ה מר ניר קריסטל: 

 

 -אתה דן, אתה מסביר לו למה אסור : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 
יש פה דפוס שהוא לא מובן. מגישים לך, את היועצת המשפטית של העירייה   מר אלי אלוש:

כח שלנו  האחרון  העוגן  ממש  שאת  חושבים  ואנחנו  אותך  מכבדים  ואנחנו  המועצה באמת,  ברי 

 מהאופוזיציה ושומר הסף היחידי שנותר היום בעיר הזאת לאור ההתנהלות של ראש העיר...  

 

 שומר סף או שומר האוצר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אתה שומר על הכספים שלנו  מר אלי אלוש:

 

 אתה שומר האוצר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . ואתה עושה את זה יפה מאוד  מר אלי אלוש:
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 היא שומרת הסף אתה שומר הכסף.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ובאמת תהילה  מר אלי אלוש:

 

 אנחנו לא שומרי סף אנחנו חברי מועצה אלי.    מר אילן כהן:

 

מעריכים    מר אלי אלוש: אנחנו  אותה,  מכבדים  אנחנו  לדבר,  לי  תן  אותה,  מכבדים  אנחנו 

אבל אנחנו מבקשים ממך לא לתת יד, לא לתת יד  אותה. אנחנו חושבים שאת יועצת משפטית מעולה. 

   -לגחמות של אנשים כאלה ואחרים בגלל שהם יושבים עכשיו בהגה הזה ומחר הם ישבו בצד השני

 

 לא ישבו בצד השני.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לפי מה שאני רואה  מר אלי אלוש:

 

   -אתה לא תשב בצד מר חיים ברוידא: 

 

 ה, הבחור הזה שיושב ומחייך, הוא לא יהיה ראש העיר הבא.  ומה שאני צופ  מר אלי אלוש:

 

 אוקיי יאללה בסדר, בסדר, אלי.  מר חיים ברוידא: 

 

עכשיו לא יכול להיות שמנכ"ל העירייה מחליט אם ההצעה שלי תוסר או לא   מר אלי אלוש:

 תוסר. אני רק רוצה לומר לך. 

 

 אז היא תשיב לך תשובות.  מר חיים ברוידא: 
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אבל תכבד אותה אלי, כשאתה אומר שהיא מקשיבה לגחמות זה לא מכבד,   יאל הילדסהיימר:מר אר 

 זה לא מכבד. 

 

בניגוד אליכם, שאתם לא מכבדים את ההנחיות שלה   מר אלי אלוש: אני מכבד את תהילה 

ועושים מה שאתם רוצים, למרות שמועצת העיר מחליטה החלטות, ואתם מצפצפים על החוק, וגם  

 ב להנחיות של היועצת המשפטית.  לצערי הר

 

 עדיף לא להגיד את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם מצפצפים על החוק, אני אומר לך שאתם מצפצפים על החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מצפצף על החוק.    מר אלי אלוש:

 

 אתה רוצה דוגמאות אני אתן לך בשפע.  מר ניר קריסטל: 

 

קיבלת    מר אלי אלוש: לפני    2תהילה,  נשלחו  האלה  ההצעות  לסדר,  מן    10הצעות  ימים. 

הראוי היה לבוא לשלוח מייל, תשמע אלי יש פה בעיה עם ההצעה לסדר הזו, היא לא ככה, היא לא  

 ככה. 

 

 ממש לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 מכוח מה אלי? מכוח מה אתה אומר את זה?   עו"ד תהילה סובל: 
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 סליחה?   מר אלי אלוש:

 

 אלי מכוח מה אתה אומר את זה?  ובל: עו"ד תהילה ס

 

 מכוח זה שזה מגיע לדיון מועצה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה שמנחה אותי זה פקודת העיריות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 גם אותנו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את בטוחה?   מר אלי אלוש:

 

 באשר להקדמה...   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -את בטוחה שמה שמנחה את חברי המועצה  אלוש:מר אלי 

 

 אני משוכנעת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -מהקואליציה  מר אלי אלוש:

 

ובאשר להקדמה שלך, אני מתנהגת באופן ענייני. ומה שמנחה אותי זה פקודת   עו"ד תהילה סובל: 

כמי שאתה  חושבת  ואני  העיריות.  פקודת  מתוך  לך  להקריא  רוצה  ואני  במקצוע    העיריות.  שעוסק 
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 עריכת הדין, צריך להבין את זה יותר מכולם.  

 

 אבל אני מבין מצוין.    מר אלי אלוש:

 

  -פקודת העיריות קובעת כדלקמן עו"ד תהילה סובל: 

 

  -אבל יש לך...  מר אלי אלוש:

 

 תקשיב מה היא אומרת.   מר חיים ברוידא: 

 

   -את יכולה לומר שלדעתך  מר אלי אלוש:

 

 אלי תן לה לדבר.   סטל: מר ניר קרי

 

ולא   מר אלי אלוש: זה,  את  לומר  יכולה  את  לדיון,  ראויה  לא  או  ראויה  היא  לסדר  ההצעה 

 בישיבת המועצה.  

 

פקודת  עו"ד תהילה סובל:  של  השנייה  התוספת  מתוך  לך  מקריאה  אני  עירייה,  ראש  אלי, 

ובתשל  התקציב  בהצעת  מיוחד  לדיון  מועד  יקבע  עירייה  "ראש  שיתקיים  העירייה:  החובה  ומי 

בישיבות שלא מן המניין." ארנונה זה תשלומי חובה, זה לא נושא להצעה לסדר, וגם לא נושא לישיבה 

  -מן המניין. מה לעשות זה מה שקובע המחוקק. ואני מצפה שאתה

 

 זה נושא לישיבה שלא מן המניין?   מר אלי אלוש:
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   -תבין את זה, ולא תתווכח איתיכמי שעוסק במקצוע עריכת הדין  עו"ד תהילה סובל: 

 

 תן לה לסיים אלי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני יכול להעביר את זה לישיבה  מר אלי אלוש:

 

מן   גב' רונית ויינטראוב:  שלא  לישיבה  זה  את  להעביר  אפשר  שאלה,  שאל  הוא  תהילה  רגע.  אלי 

 המניין? 

 

 כשזה מוגש כמו שצריך, אז כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה זה כמו שצריך?    מר אלי אלוש:

 

 רגע, רגע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בהתאם לכללים של ישיבה שלא מן המניין, אז כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי.   מר אלי אלוש:

 

 לא במסגרת הצעה לסדר בישיבה מן המניין.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ה. אוקיי, יש לי עוד בקשה תהיל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 
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 רגע, שנייה אני מדברת. תהילה יש לי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יש לי שאלה בנוגע לתגובה. מה בקשר לתגובה  מר ארז ברט: 

 

איפה  גב' רונית ויינטראוב:  העיריות קובעת  לגיטימי שפקודת  לי בקשה אחת, אוקיי  יש  רגע ארז, 

להעלות   את  אפשר  בכל מקרה  עכשיו  מקבלת.  אני  לא,  העיר  לא  איפה  ראש  של  המשפטית  היועצת 

   -של כל מועצת העיראלא 

 

 של העירייה.   מר אילן כהן:

 

של העירייה. מה שאני רק רוצה לבקש, אנחנו מגישים הצעה לסדר בסך הכל   גב' רונית ויינטראוב: 

היכנס לשום... מינימום, הגשנו הצעה לסדר,  כולנו את יודעת, אנחנו אנשי ציבור אנחנו לא אמורים ל

את חושבת שהיא לא עולה בקנה אחד עם פקודת העיריות במתכונת שהגשנו. את חושבת שהיא לא  

 יכולה להעלות להצבעה? מינימום תגידי לנו את זה, נוריד אותה, אין בעיה. אבל זו זכותנו. 

 

   -2יד לכם חברים אני חייב להגיד, ואני חייב להג מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו גם רוצים לעבוד על פי חוק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דברים בעניין הזה.   2אני חייב להגיד לכם  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה מגיע לנו לקבל את ההנחיה הזאת ממך.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אפשר את התגובה?    מר ארז ברט: 

 

   -... את התשובה בכתב  מר אלי אלוש:

 

 תעני.  ' רונית ויינטראוב: גב

 

 -שנייה, אני שואלת באמת עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה בסדר, זה הפתיע גם אותנו. כן, זה מפתיע אותנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה הפתיע שארנונה לא במסגרת הצעה לסדר בישיבה מן המניין?  עו"ד תהילה סובל: 

 

לזכור את פקודת העיריות בעל פה.    מה לעשות? כל חברי המועצה לא חייבים מר ניר קריסטל: 

ובשביל זה יש יועצת משפטית. אבל אני חייב להגיד לך אדוני ראש העיר. אני רוצה להגיד לך משהו  

כל   שאנחנו  סוד  לא  זה  אחד  בחקירה    11אחר,  לפתוח  כדי  הפנים,  למשרד  פנינו  האופוזיציה  חברי 

 הל.  פנימית שלהם לגבי ההתנהלות שלך, לגבי הדרך שבה אתה מתנ

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כי יש פה הרבה מאוד דברים שעוברים על המינהל התקין.  מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מאנשים שמציגים את עצמם כסגנים, ועבור בהרבה מאוד החלטות מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                    רעננה     תעיריי
 01.06.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 25 
 

 

 מתחזים, מתחזים.    מר אלי אלוש:

 

   -הצעות שיורדות. ואני חייב להגיד לךועבור ב מר ניר קריסטל: 

 

   -תקשיב רגע, תקשיב רגע מר חיים ברוידא: 

 

 אני מדבר, אני מדבר, אל תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -לגבי הנושא של ההתחזות, האם מישהו מחברי מועצת העיר היה במקרה מר חיים ברוידא: 

 

 תפסיק לדבר שטויות.    מר אלי אלוש:

 

זה   מר חיים ברוידא:  שישי  ביום  פרימה  במלון  במקרה  העיר  מועצת  מחברי  מישהו  היה  האם 

 והתחזה לראש העיר?  

 

  -ממש לא. אני לא יודע איך אתה בכלל נבחרת כראש עיר  מר אלי אלוש:

 

 אפשר לשאול על מה אתה מדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא ראוי.    מר אלי אלוש:

 

 י הודעה ממנהל פרימה, האם אני נמצא במלון.  אני קיבלתי ביום שיש מר חיים ברוידא: 
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 אוקיי.  מר ניר קריסטל: 

 

אמרתי לו: 'לא, אני לא במלון.' אז הוא אמר: 'יש פה מישהו שמציג את עצמו   מר חיים ברוידא: 

 כראש העיר.' 

 

 כן? אתה יודע מי זה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יכול להגיד לי מי זה?   מר אלי אלוש:

 

 הוא יושב פה מסביב לשולחן.  דא: מר חיים ברוי

 

 לא, הוא אומר שאני התחזיתי לראש עיר.    מר אלי אלוש:

 

 אז תגיד את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני אגיד לך מה  מר אלי אלוש:

 

 לא, אני רציתי להגיד לו משפט.  מר ניר קריסטל: 

 

נפ  מר אלי אלוש: חולה  אתה  נפש.  חולה  אתה  נפש,  חולה  פשוט  אתה  פשוט  ...  פרנויה,  ש... 

אתה   עליך.  להגיד  מה  לי  אין  נפש.  חולה  פשוט  אתה  עובד.  לא  שלך  הראש  עובד.  לא  שלך  הראש 

 בחור... 

 

 אני אבל רוצה להגיד לכם עוד משפט.  מר ניר קריסטל: 
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לך תבדוק את עצמך. לך תבדוק את עצמך. יש לך בעיה בראש. אל תדאג אני   מר אלי אלוש:

 קיד.  לא אגנוב לך את התפ

 

 ראש העיר, האמת היא שלא הייתי מציע להם בקדנציה הזאתי לבוא לרעננה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא בסדר בראש. ברוידא תבדוק את עצמך.    מר אלי אלוש:

 

   -אבל אני חייב להגיד לך דבר אחד, מחר בבוקר מר ניר קריסטל: 

 

   אל תדאג, אף אחד לא יגנוב לך את התפקיד.  מר אלי אלוש:

 

מחר בבוקר ואני אומר את זה גם לך, יוצאת פנייה שלי רשמית שתצא גם בכל  מר ניר קריסטל: 

העיתונים במדינת ישראל, אני מבקש מרגע זה שמשרד הפנים ימנה לנו ליווי משפטי, כי זה לא ייתכן  

 -מה שקורה פה. אתם פוסלים פה הצעות לסדר על ימין על שמאל

 

 בסדר גמור.  אין בעיה,  מר חיים ברוידא: 

 

   -גם אם אני מקבל את האחרונה זה בסדר מר ניר קריסטל: 

 

 שמענו...  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר. הגיע הזמן שמשרד הפנים יתערב.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  
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 אני לא מבין את הבקשה לך, אני הבנתי שיש לכם ליווי משפטי צמוד.   מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו מוציאים עליו כסף.   מר ניר קריסטל: 

 

 משולם על ידי מר"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

 שולם על ידי מר"צ שמעתי.  מר חיים גולדמן: 

 

  -רגע, רגע מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מוכן להכחיש את זה?  מר חיים גולדמן: 

 

 אל תיכנס לי עכשיו, זה לא מעניין...  מר ניר קריסטל: 

 

 יתך, אני נכנס איתך. תגיד לי, אתה מכחיש את זה? לא, אני נכנס א מר חיים גולדמן: 

 

 חיים ברוידא...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שמר"צ מממנת לכם ליווי משפטי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מכחיש שום דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 יפה אוקיי.  מר חיים גולדמן: 
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 אבל אני אומר לך דבר...   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
  -אתה מפספס דבר אחד גולדמן ר ניר קריסטל: מ

 

 חיים רגע, רגע, רגע, באותו נושא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... הברמן? איך קוראים לו הברמן? הוברמן איך?   מר חיים גולדמן: 

 

 מה העניין? איפה הבעיה?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אין בעיה. אני אמרתי שיש בעיה?  מר חיים גולדמן: 

 

 מה לא חוקי?  ר קריסטל: מר ני

 

 גולדמן אבל מה זה אומר?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני אומר שיש בעיה?   מר חיים גולדמן: 

 

 מה לא חוקי?  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל רגע ראש העיר עוד חייב למר"צ כסף.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 הכול חוקי.  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה פשוט מפליא אותי, אתה צריך סוללה של עורכי דין?  ולדמן: מר חיים ג

 

 איך?  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה צריך סוללה של יועצים משפטיים?  מר חיים גולדמן: 

 

 תזכיר לו אריאל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לכם את אחד העוזרים המשפטיים הכי מוכשרים בארץ, ועוד בחינם.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, זה לא בחינם.   ניר קריסטל:  מר

 

 -עוד בחינם. אתה לא מוציא שקל מהכיס שלך מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא בחינם.   מר ניר קריסטל: 

 

 לממן אותו.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא בחינם.   מר ניר קריסטל: 
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 זה הכול ממומן על ידי תמר זנברג.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא בחינם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אז אל תבלבל.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא בחינם. דרך אגב רק בשביל...  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מעריך אותך מאוד מר חיים גולדמן: 

 

 הוא גם עורך הדין שלי.   מר ניר קריסטל: 

 

 כי כל הכבוד לך שהצלחת להשיג אותו. הוא מייעץ לך.  מר חיים גולדמן: 

 

 שופט גולדמן. יש לך הוראה של  גב' מירב מאיר: 

 

 אבל השופט נתן הוראה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא יעשה מה שהוא רוצה כשיש הוראה של שופט?   גב' מירב מאיר: 

 

 שומע?  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר קריסטל, אני מצדיע לך, אני מצדיע לך.   מר חיים גולדמן: 
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 חופשי.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
 ש לי עוד שאלה לנושא... מירב י  מר ארז ברט: 

 

 אז בבקשה, ארז רוצה לשאול עוד משהו.   גב' מירב מאיר: 

 

ללא    מר ארז ברט:  התקציב  את  יהפוך  שזה  משהו  נאמר  בתגובה  לשאול,  מבקש  שאני  מה 

 מאוזן. איך אפשר היום לדעת אם הפחתה של ארנונה תהפוך תקציב ללא מאוזן. 

 

 כשעוד אין תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

לשנות    ר ארז ברט: מ שיצטרכו  מניח  אני  ארנונה,  של  הפחתה  תהיה  ואת אם  התעדוף  את 

איך מראש אפשר לדעת שהורדה יהפוך את זה ללא  השירותים, אני לא מבין את הסיפא של התשובה.  

 מאוזן? אפשר להוריד את ההוצאות. 

 

בר מר אריאל הילדסהיימר: להסתייגויות,  לב  בשים  שאושר  כפי  שאמר...  כמה מה  יוסי  והסביר  ור 

 פעמים שבמידה ותהיה הפחתה... התקציב יהיה לא מאוזן. 

 

 אני לא מבין את המשפט הזה.   מר ארז ברט: 

 

 עכשיו אנחנו ריאליים, אנחנו ריאליים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא מבין את המשפט.    מר ארז ברט: 
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 ... חד משמעי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

של   מר ארז ברט:  רמה  אותה  על  ישמור  הוא  אם  מאוזן  יהיה  לא  שהוא  מבין  אני  רגע, 

 -הוצאות. אבל אם יש פחות כסף

 

 מיליון ₪.  12מיליון ₪,  12...  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 
אבל    מר ארז ברט:  מאוזן.  ללא  התקציב  את  יהפוך  לא  זה  בהכנסות,  קיטון  עם  התמודדנו 

 קיטון בהכנסות מתמודדים איתם.  , כשיש19התמודדנו עם 

 

לאחר ההסתייגויות שלכם ולאחר התקציב שאנחנו ערכנו הגיע    2022תקציב   מר יוסי מזרחי: 

ה את  שאפילו  ככה  וחומר   1,300,000-לאיזון,  קל  להוסיף.  הצלחנו  לא  לביטחון  להוסיף  שרצינו   ₪

  -2023כאשר אתה יוצא עכשיו בשנת 

 

 לאזן אותו.  שיהיה יותר קשה  מר ארז ברט: 

 

שזה   מר יוסי מזרחי:  השכר  של  האוטומטיים  לטייסים  מעבר  לצורך    10שיהיה,   ,₪ מיליון 

   -מיליון ₪ הכנסות. כלומר אתה נכנס לפער 12מיליון ₪, ואובדן  3העניין אגרת שמירה כן או לא עוד 

 

   עוד פעם אתה נכנס להתמודדות עם הכנסות שיש לא עם הכנסות שאין.  מר ארז ברט: 

 

 לא, לא.  מר יוסי מזרחי: 
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 מיליון ₪.   19הרי התמודדנו בקורונה עם קיטון של   מר ארז ברט: 

 

   -שכשאר פונים להפחתת ארנונה למשרד הפנים מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא אמרתי שנפחית ארנונה.   מר ארז ברט: 

 

   -לא רגע, אי אימוץ מר יוסי מזרחי: 

 

 של המשפט. אני לא מבין את הסוף   מר ארז ברט: 

 

 אני אענה לך.    : גב' דרורה כהן

 

אי אימוץ הטייס האוטומטי משמעותו הפחתת ארנונה. ופנייה למשרד הפנים  מר יוסי מזרחי: 

 מראים איך מאזנים אותו, הוא לא...  ללא הצגת תקציב שבו

 

 ברור צריך להתאמץ.    מר ארז ברט: 

 

 אני אענה, אני אענה.    : גב' דרורה כהן

 

מיליון ₪ בגלל    19מה זאת אומרת, סליחה לפני שנה התמודדנו עם קיטון של    רט: מר ארז ב

 הקורונה? התמודדנו, הורדנו, חסכנו בהוצאות?  

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                    רעננה     תעיריי
 01.06.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 35 
 

 

 היה לך צמצום בהוצאות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -היה צמצום. רגע ארז, ארז  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 
שלא  ארז   מר יוסי מזרחי:  חוגים  פעילות  העניין  לצורך  צמצום  היה  רגע  צמצום.  היה  נכון, 

 התקיימה. 

 

 האפשרות שיש לכם פעם בחודש לצעוק, אני מבין.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 
 סליחה, סליחה, אני רוצה לענות ברמה העקרונית.    : גב' דרורה כהן

 

 א קיבלתי עדכונים מראש העיר. אני לא יודעת איזה מצב, כי ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 המצב מעולה...   מר חיים ברוידא: 

 

סליחה, תן לי לענות, אני לא הפרעתי לך, לא הפרעתי לך בבקשה. אתה אומר   : גב' דרורה כהן

לי מהארנונה   תוריד  לאנשים  2%,  1.5%,  1%לבן אדם  ניתן  לאנשים שירותים.  ניתן  לא  ואז אנחנו   ,

  -לחיות

 

 תגידי אבל אתה אומר. אל   מר ארז ברט: 

 

 בבקשה אחר כך תפסיק אותי, בבקשה תגיב.    : גב' דרורה כהן
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 רק תדייקי בדברים.    מר ארז ברט: 

 

בבקשה אחר כך, אחר כך תתקן אותי מרשה לך. לא יכול להיות שיגידו לבן    : גב' דרורה כהן

 אדם תחיה על מי לחץ ולחם צר. 

 

 צודקת.   מר ארז ברט: 

 

 ... חייב לחיות גם עם אוויר לנשימה.   : גב' דרורה כהן

 

 את צודקת.   מר ארז ברט: 

 

 ומגיע לתושב...    : גב' דרורה כהן

 

 ... בסוף הוא מת.  יש סיפור ידוע על הסוס מר חיים גולדמן: 

 

אם   : גב' דרורה כהן לחסוך.  רק  לא  אחרים,  לשירותים  זכאית  היא  זכאית...  רעננה  העיר 

 -2%נחסוך להם 

 ד( )מדברים יח

 
 יש לי שאלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

נחסוך    : גב' דרורה כהן בתקציב,   2%אם  תוריד  ואז  בתקציב,  גירעון  לך  יהיה  אז  בארנונה 

 תוריד. 
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 ... להתייעל.    דובר:

 

להתייעל?    : גב' דרורה כהן במה  לעשות  להתייעל,  לא  גרוע,  יותר  ולעשות  להוריד  במה? 

  -לאירועים? לחסוך להם בהוצאות ש

 

 השבע לא מבין את הרעב דרורה. זה כתוב בגמרא.   מר חיים גולדמן: 

 

 אילן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 קודם כל זה לא דיון,    מר אילן כהן:

 

 זה לא דיון תקציבי.    מר ארז ברט: 

 

 ארז לא הפרעתי לך.    מר אילן כהן:

 

 אמרתי שהסיפא לא מובן לי.   מר ארז ברט: 

 

מינהלת    זה  מר אילן כהן: רוצה...  ואני  תקציב  על  מדברים  אנחנו  ואם  תקציב,  דיון  לא 

  -קהילתית ולמנכ"ל ולעירייה על המופע היפהפה ביום ירושלים

 

 ממש מדהים היה, מקסים.   : גב' דרורה כהן

 

 ... בתקציב היה הופעה ממש יפה ומכובדת, יישר כוח ללורן.   מר אילן כהן:
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   מירב בבקשה. מר חיים ברוידא: 

 

  -אנה גב' מירב מאיר: 

 

 אל תשני לי את הסדר יום, מירב תתחילי.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה? אבל זו הצעה של שתינו.  גב' מירב מאיר: 

 

 ביחד אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

מועצה   גב' איילת  ארז סגן:  חברי  פה  יש  המתחזים.  של  לעניין  למשהו?  להתייחס  יכולה  אני 

ש עיר, וזה לא בפרוטוקול של מועצת העיר פה. אין פה סגני ראש עיר, ואין פה  שמתחזים לסגני רא

 מחזיקי תיקים.  

 

 וראש העיר משתף פעולה איתם.   מר אלי אלוש:

 

 אז למה יש פה אנשים... אז מה אנחנו הצבענו, הייתה פה ישיבה  גב' איילת  ארז סגן: 

 

אז אני אסביר לך. יש פה תמונות של כל   את צריכה להבין, את צריכה להבין, מר חיים גולדמן: 

  -ה

 

 זה עניין של יושרה, זה עניין של יושרה אישית.   גב' איילת  ארז סגן: 
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 אוקיי, אז בעניין של יושרה בואי, בואי לא נפתח את זה.  מר חיים גולדמן: 

 

 יושרה...  גב' איילת  ארז סגן: 

 

ה דבר ראשון, אני מציע. דבר שני, את רואה  בואי לא נפתח את ענייני יושרה, ז מר חיים גולדמן: 

  -יש פה על הקיר תמונות של ראשי העיר לדורותיהם. למשל יש פה תמונה של ראש העיר

 

 של עוזי כהן.   מר אילן כהן:

 

איתן   מר חיים גולדמן:  של  האחרון  מותו  יום  עד  ולעולם  גינזבורג  ואיתן  כהן.  עוזי  גם  כן, 

אש העיר רעננה לשעבר. כנ"ל הגברת רונית ויינטראוב שהייתה סגנית  גינזבורג הוא יישא בתואר של ר

 ראש עיר, היא לעולם, זה תואר שהולך איתך עד יום מותך מה לעשות. מה לעשות. 

 

 יצא לך...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ייקראו  מר חיים גולדמן:  יש פרופסור שהפסיק את עבודתו באוניברסיטה, הוא  יודעת מה  את 

 ר עד שהוא ימות, גם אם הוא כבר יצא לפנסיה. לו פרופסו

 

 זה לא אותו דבר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אותו דבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא אותו דבר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                    רעננה     תעיריי
 01.06.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 40 
 

אותו דבר גם התואר של ראש עיר, אותו דבר תואר של סגן ראש עיר. אף אחד  מר חיים גולדמן: 

 התחזות?   לא מתחזה. את יודעת מתי זה

 

 יש תואר ויש שינוי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לא, לא, לא.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה אם יש התרסה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 
את אני אגיד לך למה את מתבלבלת. בואי אני אסביר לך ואחרי זה תגיבי. את   מר חיים גולדמן: 

  -מתחזה לסגן ראש עיר, זה נכון אם הוא באמתבלבלת מכיוון שלהגיד על מישהו שהוא 

 

 אם הוא לא מונה בכלל.    מר אלי אלוש:

 

אם הוא בא והוא הולך למשל למלון כלשהו בעיר כלשהי, אומר להם: שלום   מר חיים גולדמן: 

 אני ראש עיר. או שהוא אומר הייתי סגן ראש עיר פעם. 

 

   -היה אירוע ברעננה גב' איילת  ארז סגן: 

 

 את מבינה? זה ההבדל.   גולדמן:  מר חיים

 

   -היה אירוע ברעננה גב' איילת  ארז סגן: 
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כדי  מר חיים גולדמן:  התואר  עם  עושה  אתה  אם  התואר.  עם  עושה  שאתה  במה  הוא  ההבדל 

 נניח לקבל משהו, זה באמת התחזות. אבל אם סתם... 

 

 אתה לא מתאים לך להיות ראש עיר בכלל אתה.    מר אלי אלוש:

 

 -חיים, תושבים טוענים קריסטל:  מר ניר

 )מדברים יחד( 

 
 פרשתי בריש גלי, כולנו יודעים שאני באופוזיציה.   מר ניר קריסטל: 

 

 איך אתה מתנהל.    מר אלי אלוש:

 

   -זה ילווה אותך כל החיים מר חיים גולדמן: 

 

   -פרשתי בריש גלי מר ניר קריסטל: 

 

 בר. סגן ראש העיר ניר קריסטל לשע מר חיים גולדמן: 

 

 לשעבר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נכון לשעבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ולכן אנחנו...   מר חיים גולדמן: 
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העיר  מר חיים ברוידא:  ראש  כסגנית  אליה  אפנה  אני  התיקון.  את  מקבלים  אנחנו  אז  רגע, 

  -לשעבר. אז אני מתנצל. אני רוצה רק להסביר את העובדות. להבהיר את העובדות פה

 

  -לא, אלי אלוש ראה פרסומים שהיו נית ויינטראוב: גב' רו

 

 אלי אלוש... כתוב אצלו גם בפייסבוק. אני רוצה להסביר דבר אחד.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 
 יש לך פה צרפתי שמציג את עצמו עכשיו...    מר אלי אלוש:

 

 תדייקי ואל תגידי שאני אמרתי את זה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

זה עבירה פלילית, נכנסים לבית סוהר על זה. אתה משתף פעולה. אתה משתף    לוש:מר אלי א

 פעולה.

 )מדברים יחד(  

 
 מה כתב השופט בהחלטה... מה כתב עליך השופט.    מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד( 

 
 רות וברכילויות...  וזה מה שאתה מתעסק בחלט  מר אלי אלוש:

 

 ה להמשיך. אוקיי חבר'ה אני רוצ מר חיים ברוידא: 

 

מספר    מר אלי אלוש:  ... שלך.  למעמד  באנשים...  נוקם  כלב.   2אתה  כמו  אותו  זרקת  שלך, 

 אתה מתייחס אליו כמו איזה לא יודע מה.  
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 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 תתבייש לך.   מר אלי אלוש:

 

 ענבר באמת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 רד הפנים. זה הכול יחזור לבדיקת מש מר ניר קריסטל: 

 

 בושה וחרפה.    מר אלי אלוש:

 

 ענבר אתם רוצים להיכנס לסרט הזה של בדיקת משרד הפנים...  מר ניר קריסטל: 

 

 בושה וחרפה.    מר אלי אלוש:

 

ראש  מר חיים גולדמן:  קריסטל  ניר  פוסט  מפרסם  מחר  אני  אם  דומה?  הדבר  למה  יודע  אתה 

 העיר, 

 

 ? הרי זה לא קרה ולא קורה.  למה אתה אבל משמיץ מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל אני אומר, ואני שואל למה הדבר דומה? למה הדבר דומה?   מר חיים גולדמן: 

 

 למה הדבר דומה?   מר ניר קריסטל: 
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רעננה,  מר חיים גולדמן:  עיריית  ראש  קריסטל  ניר  מפרסם  מחר  אני  בטענות.  אליי  בא  אתה 

 הנה פרסמו שראש העיר, תתחקרו אותו.  ואחרי זה מישהו הולך למשרד הפנים אומר: בוא

 

  -לא, לא, לא, סליחה כאשר אתם עולים לנאום באירועים מר ניר קריסטל: 

 

 אוי התסכול שלכם...   מר חיים ברוידא: 

 

 איזה תסכול? אתם עובר עבירות פליליות.    מר אלי אלוש:

 

 אין לנו תסכול חיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 רות פליליות. אתה עובר עבי  מר אלי אלוש:

 

 חיים אני מזכיר לך שאין לי שום תסכול כאשר...   מר ניר קריסטל: 

 

 אלי, אלי עזוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה עובר עבירות פליליות.   מר אלי אלוש:

 

 אתה אלי, אתה אפילו לא ראוי זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תגיש תלונה, תגיש תלונה נגדי.   מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד(  
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 יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן, כן בסדר, אנחנו נדבר עם משרד הפנים.   מר ניר קריסטל: 

 

 דברו עם משרד הפנים קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 נעשה את זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 הצעה לסדר בנושא ריסוס ברחבי העיר.   .ג

 

 אפשר להתחיל?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

כדי   : אנה פוזמנטיר גב' המדרכות,  כל  את  רעננה  עיריית  מרססת  הקיץ  בתחילת  שנה  בכל  כמו 

צריבה  תחושת  על  השונים  בפורומים  תושבים  ידי  על  פורסם  לאחרונה  בהן.  עשבים  צמיחת  למנוע 

בדרכי הנשימה. עוד פורסם כי כלבים מתו לאחר שיצאו לטיול עם בעליהם באזורים שעברו ריסוס. 

ש המוות  משתמשים  סיבת  שבו  הרעל  המתלוננים,  לטענת  הרעלה.  היא  וטרינרים  ידי  על  נקבעה 

ברעננה הוא מסוג טייפון, שעלול לגרום לסרטן מסוג לימפומה שאינה הודג'קין, סליחה אני לא יודעת 

ותמותה  התחלואה  העולמי  הבריאות  ארגון  של  מחקרים  פי  על  אשר  הודג'קין.  להגיד,  איך  אפילו 

הגבוהות בעולם. הרעל מפוזר בכל רחבי העיר בקרבת גני משחקים, גינות כלבים,  ממנו בישראל הם מ

על  ומדרכות   פעיל  נשאר  הרעל  לטענתם  אזהרה.  כל  ללא  חיים  ובעלי  משפחות  ילדים,  הולכים  בהן 

המדרכות לזמן ארוך ואינו נספג לתוך המדרכות, כפי שהוא נספג באדמה חקלאית. על פי פרסומים  
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תושבים שהתקשרו למוקד העירוני לא קיבלו מענה ופתרון לתלונתם. האם נכון  ברשתות החברתיות,  

הדבר שהרעל המשתמשת עיריית רעננה הוא מסוג טייפון? נבקש לדעת כמה תלונות נרשמו במוקד על 

קשיי נשימה ומקרי הרעלה של בני אדם, אתה מפריע, ומקרי הרעלה של בני אדם בבעלי חיים במהלך 

הא2021-2022שנת   רעננה  .  עיריית  האם  בפנייה?  טיפול  המשך  והיה  העירייה  ידי  על  מענה  ניתן  ם 

מיידעת את הציבור באזורים בהם פוזר הרעל? לאור הדברים שפורטו לעיל נבקש מהמועצה לקבל את 

רשימת   את  לרשותה  העומדים  אמצעים  בכל  העירייה  תפרסם  הריסוס  לפני  הבאות:  ההחלטות 

שע לריסוס,  המיועדים  על  האזורים  המודיע  במקום  שילוט  יהיה  ריסוס  לאחר  זהירות.  והנחיות  ות 

וטרינר כי בני אדם או בעל חיים נפגעו   אם אישור על ידי רופאאזור הריסוס, כולל הנחיות זהירות.  

או   מלא  הוצאות  החזר  כולל  וסיוע,  מענה  העירייה  תיתן  הריסוס,  לזמן  בסמוך  מהרעלה  כתוצאה 

ב או  אדם,  בני  לנפגעים  לביצוע פיצוי  טבעיים  אחרים  אמצעים  תבחן  העירייה  חיים.  בעלי  עליהם 

 ריסוס העשבייה על המדרכות ושטחי ציבור אחרים, גינות ציבוריות וכו'.  

 

למינימום  מר אריאל הילדסהיימר: העיר  ברחבי  הריסוס  צמצום  בנושא  רבה  חשיבות  רואה  העירייה 

ידי משרד החקלאות,  ההכרחי. העירייה מפעילה קבלן אשר מבצע שימוש בחומר על  ועומד    מאושר 

בכל הכללים והעירייה מבצעת בקרות על כך. בחומר זה נעשה שימוש רחב ומקובל גם בכל השלטון 

הציבורי,  במרחב  וצמצמו  החינוך  במוסדות  הריסוס  להפסקת  בפיילוט  יצאה  העירייה  המקומי. 

לפרסם מראש באתר  ניתן  בפתיח.  העיר  אגב ראש  בעצי הדקל, כמו שאמר  לרבות הפסקת הריסוס 

יה את המידע אודות הריסוסים המתוכננים. ההצעה לשיפוי מי שנפגעו על סמך אישור וטרינר  העירי

נזק ושיעורי  אחריות  לקביעת  סדור  הליך  הקובעים  הנזיקין  דיני  עם  מתיישבת  אינה  ומכאן  רופא   ,

סביבה,   איכות  בוועדת  לדיון  ההצעה  את  להעביר  מוצע  לפיכך  חוקית.  מבחינה  אפשרית  שאינה 

 י מקצוע הממונים על התחום, על מנת לבחון הצרכים המקצועיים ולגבש מענה...בשיתוף אנש

 )מדברים יחד( 

 
 ... יבואו לוועדה הזאת בכלל, הם לא באים.    מר אילן כהן:
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   -רגע, אני רוצה לשאול : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא באים לוועדה בכלל.    מר אילן כהן:

 

 אתה יודע למה לא באים?    מר אלי אלוש:

 

 למה?   מר אילן כהן:

 

 בגלל יו"ר הוועדה.    מר אלי אלוש:

 

אתה ענית, לא ציינת את החומר. אפשר לדעת עם איזה חומר עיריית רעננה   : אנה פוזמנטירגב' 

 מרססת? 

 

 טייפון כמו יתר השלטון המקומי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי, לא ציינת.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -יי חבר'האוק מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רק רוצה להוסיף, ואנחנו עוברים להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תבואו לוועדה.    מר אילן כהן:
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 רגע, אני רוצה להתייחס בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע שנייה אבל מירב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה, תתייחס, תתייחס ואז, כן.  גב' מירב מאיר: 

 

 כמו הכוסות.    לוש:מר אלי א

 

תראו, לפני שנתיים התחלנו את הנושא של צמצום הריסוסים, וקבענו לזה גם   מר ניר קריסטל: 

 מתווה. אריאל אתה היית שותף, אתה יודע, אתה מכיר את התהליך.  

 

 זה מבורך שעובד יופי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -רגע, רגע מר ניר קריסטל: 

 

 סקנו את הצמצום, את הריסוס בכל מוסדות החינוך. הפ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שנייה. מר ניר קריסטל: 

 

   -אם בעלי חיים מתים גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע מר ניר קריסטל: 

 

 ואם אנשים מקבלים תופעות, זה לא עובד.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה היה עד היום?    מר אילן כהן:

 

   -לרונית, אנחנו אב מר ניר קריסטל: 

 

 שנה?  30שנה,  20מה היה עד היום, לא עליתם על זה שמתו?   מר אילן כהן:

 

  -אילן, אילן מר ניר קריסטל: 

 

 פתאום עכשיו זה מעניין אתכם, אתם לא באים לוועדה בכלל.   מר אילן כהן:

 

  -שנה לא ידעו, אתה עכשיו תעשו 20מה הקשר, אם לפני  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ז תבואו לוועדה.  א  מר אילן כהן:

 

 תמשיך להשתמש?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תעלו את זה בוועדה.    מר אילן כהן:

 

 אילן, נתנו לי את רשות הדיבור.  מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.   מר אילן כהן:

 

מפסיקים   מר ניר קריסטל:  אנחנו  מיידית  אמרנו  בשלבים.  שמתחיל  מתווה  על  דיברנו  תודה. 
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כי החינוך,  מוסדות  אמרנו   את  שנתיים.  לפני  בדיוק  בקיץ  זה  את  והפסקנו  הילדים.  נמצאים  שם 

גינות ציבוריות, רואים מה    2שלאחר מכן אנחנו מתחילים פיילוט בגינות ציבוריות. אנחנו מתחילים  

המשמעויות, כוח אדם, עבודה, כל מה שקשור, תחזוקה. מתקדמים עם זה קדימה, מגיעים בסוף עד  

 מקרה את הנושא של איי תנועה.   המדרכות, משאירים בכל

 

 של?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

לנו בעיה, איי  מר ניר קריסטל:  פגיעה באף אחד, אין  איי תנועה. אמרנו באיי תנועה אין שום 

עברתי   שאני  מאז  לפחות  אבל  המדרכות.  יהיה  אליו  שנכנס  האחרון  המקום  יישארו.  תנועה 

המ לפי  מתקדם  שזה  רואה  לא  אני  ראשון  לאופוזיציה,  שדבר  מציע  אני  ולכן  אחד.  דבר  זה  תווה, 

תעדכנו איפה זה נמצא, כי הרעיון היה ללכת עם זה קדימה, ובאמת לעשות את זה בצורה מדורגת,  

 לראות שמשתלטים שלב שלב ולקדם את זה.  

 

   -בוא אני אעשה לך סדר מר אריאל הילדסהיימר:

 

ש מר ניר קריסטל:  הסיפור  אחת,  נקודה  עוד  אגב  הדקל דרך  כי  בחוץ,  אותו  שים  הדקלים  ל 

אופנים, אחד זה במזרק לתוך הגזע, ולכן זה ישיר ואין פה פגיעה באנשים.  2-מקבל את הריסוס שלו ב

זה   פגיעה באנשים, עושים את  ושוב פעם אין פה  הדבר השני זה ההגמעה לתוך הראש שלו למעלה. 

ת באיי התנועה, ככה ששוב פעם אין לי  באופן ישיר. יותר מזה רוב הדקלים שלנו הרי נמצאים באמ

בעיה עם האנשים. אבל מראש גם אם הדקל נמצא על יד הבית שלי, כל ההגמעה שלו וכל הטיפול בו  

 לא מפריע לעניין הזה.  

 

 אני רוצה לחדד רגע עוד משהו.  גב' מירב מאיר: 
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   -אבל רק כדאי שנענה לניר, כי אמר פה דברים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע שנייה, תענה בסוף.   רונית ויינטראוב: גב' 

 

 אז רגע, אני רק אחדד ואז תתייחס.  גב' מירב מאיר: 

 

 לא, לא, אל תגידי רגע שנייה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני רק אחדד ואז גב' מירב מאיר: 

 

 היא תדבר אחר כך...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אחדד ואז תתייחסו לכל.  אני אחדד ואז תתייחסו לכל. אני גב' מירב מאיר: 

 

 למה? כי ככה אתה רוצה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כי ככה אני רוצה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה, סבבה. תענה לניר.  גב' מירב מאיר: 

 

 קדימה, תענה לניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

ודע. היא יצאה לפועל בגינת  רק לגבי התוכנית. התוכנית נבנתה... כמו שאתה י מר אריאל הילדסהיימר:

 חגי, כמו שאתה מכיר. לדעתי לא רחוק ממקום מגוריך. 
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 כן, כן, אני מכיר את ההיסטוריה.  מר ניר קריסטל: 

 

הפיילוט עובד יופי. אנחנו נכנסים עכשיו גם לגן הארוך ברימלט, גם לא רחוק.   מר אריאל הילדסהיימר:

וגם ערן ואמרו: 'חבר'ה צריך לשים לב'. הקונטרה של  הסיפור הזה הוא מורכב. לא סתם באו גם אורן

   -הדבר הזה הוא עשבייה

 

 אני מכיר, אני מכיר.   מר ניר קריסטל: 

 

עונה.   מר אריאל הילדסהיימר: ואני  שאלת  ניר  אבל  סבא, שנייה,  כפר  עיריית  חודשים  מספר  לפני 

   -דנציה הקודמת על הפסקת ריסוסלדעתי העירייה היחידה שהלכה בק

 

 מכיר, מכיר גם את הבעיות שהיו שם.  ניר קריסטל:  מר

 

  -רגע, חזרה בה, העבירה החלטה במועצת העיר לבטל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לנו להעביר החלטה.    מר אלי אלוש:

 

  -את הפסקת הריסוס, שנייה, שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תעבירו החלטה, אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לנו להעביר.    אלוש:מר אלי 
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   -אני יודע, אתה צודק מר ניר קריסטל: 

 

רגע, המלצת כל הצוות המקצועי, אין עיר אחת שעושה אחרת, היא לא להגיע  מר אריאל הילדסהיימר:

   -למדרכות, אלא למצוא את האיזון הנכון בגינות, בין ריסוס בדקל. אגב

 

 חותם על כל מילה שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

הדרג המקצועי אומר אחרת, שהדקל בוודאי שמשפיע בהיקף הריסוס. ואנחנו   ריאל הילדסהיימר:מר א

אומרים צריך לעשות את הכול ברגישות. ולכן מציע ראש העיר בואו נעשה דיון בוועדה, יש פה ועדה 

 מכובדת אתכם ביחד.  

 

 הם לא מגיעים.   מר אילן כהן:

 

  -א גם קבילה מקצועיתונגיד להצעה שהי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אחרי הצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אחד אני חותם על כל מילה שלך,  מר ניר קריסטל: 

 

 הם רק רוצים שואו בפייסבוק.   מר אילן כהן:

 

שאנחנו   מר ניר קריסטל:  לראות  בשביל  באמת  במדורג  זה  את  לעשות  החלטנו  נכון,  הבנת 

 אה נתקע. משתלטים. אבל באיזה שהוא שלב זה כנר
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  -איזה נתקע? אני אומר לך חגי... אנחנו הכי מתקדמים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כבר היו צריכות להיות תכניות שנה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אני לא רוצים לרוץ קדימה כשיש לזה חיסרון אדיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רוץ עם הפיילוט.   מר ניר קריסטל: 

 

 -זה הפיילוט. הפיילוט היה חגי מר:מר אריאל הילדסהיי

 )מדברים יחד(  

 
אנחנו   גב' מירב מאיר:  מאוד,  יפה  שזה  גינות  על  ענית  אתה  כל  קודם  רגע.  לחדד  רוצה  אני 

דיברנו על הריסוס גם במדרכות, ששם באמת נחשפים הרבה מאוד כלבים וחתולים, שהם בכלל לא  

י אין להם בעלים. אז זה דבר אחד, לזה לא כל נספרים, כי הם פשוט מתים ואז פשוט מפנים אותם, כ

 כך התייחסת בתשובה שלך. 

 

אני בדקתי את הדברים, אין שום עליה בתמותת חתולים. יש פה אדם אחד,   מר חיים ברוידא: 

לידי שעובר ומסתובב עם הכלב, כשאני מסתובב עם הכלב, הוא אומר שהוא חושש  אדם אחד שגר 

ר על עובדות. אני בדקתי לאור הפנייה שלך גם אצל הווטרינר וגם...  שהכלב שלו הורעל. אז בואו נדב

למעט אדם אחד, אדם אחד שטוען שהכלב שלו, הוא חושש שהורעל. הכלב שלו מסתובב עם הכלב  

כלבים. לכן אני אומר, אי אפשר פה ליצור    300-400שלי בדיוק באותם מקומות, מסתובבים שם ביום  

. אני מוכן לקבל, אני מבחינתי לא פחות ירוק ממך. בואו נאמר את איזו דרמה בדבר שהוא לא קיים

זה. אתם לא רוצים,   יודעת שאני צער בעלי חיים. לכן אני הצעתי להעביר את  ואת  הדברים האלה, 

 רוצים להעביר הצעת החלטה. נעביר הצעת החלטה. בסדר, אז נצביע.  
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משנה   : אנה פוזמנטירגב'  שלא  חושבת  אני  זה,  לפני  עדיין  רגע  אם  עכשיו.  עד  שדובר  מה  כל 

מתבצע ריסוס והגינות הציבוריות וגינות כלבים או בכל מקום ציבורי אחר, אפשר כן בהחלט להתריע  

 לפני ולתלות שלט, אין מניעה לזה. 

 

 והייתי אומרת לעצור עד שזה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

מר מר אריאל הילדסהיימר: לפרסם  ניתן  במענה,  אמרתי  אודות  לכן  המידע  את  העירייה  באתר  אש 

 -הריסוס

   )מדברים יחד(

 
   -על פי המשרד להגנת הסביבה, הרעל הזה גב' מירב מאיר: 

 

שנייה, לא כולם קוראים באתר כמו שהם אומרים לפני שהם הולכים לטייל   : אנה פוזמנטירגב' 

ותולים שלט, בתאר בגינה ציבורית  יך ככה הגינה עברה  עם הכלבים. מן הראוי כפי שעושים בדיקה 

בדיקה בטיחותית וכל שאר הדברים שכותבים שמה, באותה דרך אפשר לתלות למטה שלט שכתוב: 

   -הגינה הזאת רוססה ביום ככה, נא להיזהר

 

רגע, אני רוצה עוד משהו אחד אחרון, שעל פי המשרד להגנת הסביבה, הרעל  גב' מירב מאיר: 

 תה אומר, בכל המועצות.  הזה הוא לא בשימוש בכל העיריות, כמו שא

 

  -רגע אנה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה אמרו לי במשרד להגנת הסביבה.  גב' מירב מאיר: 
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 מה? מה? עוד פעם לא שמעתי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הרעל שאתה אומר שכל העיריות משתמשות בו, זה לא נכון. כי עיריות גב' מירב מאיר: 

 

  -90-מצטט את ערן רובין למעלה מ אני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אני דיברתי עם המשרד להגנת הסביבה.   גב' מירב מאיר: 

 

   -שנייה, רגע, רגע, למעלה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את מוכנה בבקשה להביא את זה ממוסמך?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אבקש מהם.   גב' מירב מאיר: 

 

ואני אבדוק את הדברים האלה. חבר'ה אני רוצה   אז תשלחי את זה ממוסמך, מר חיים ברוידא: 

  -להגיד לכם

 

 אני לא זורקת פה דברים סתם.  גב' מירב מאיר: 

 

אז תביאי לי, תביאי לי את הנתונים. את פנית, אני הבאתי לך את הנתונים,   מר חיים ברוידא: 

   -א היה ברעננהובואי תבדקי את הנתונים שלי, למעט אחד שטוען שהוא חושש שהכלב שלו הורעל. ול

 

 זה לא הגיע באופן רשמי...  גב' רונית ויינטראוב: 
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אין שום תמותת חתולים או דברים מהסוג הזה בתקופה הזאתי, ובגינה שבה   מר חיים ברוידא: 

חתולים, אני יכול להגיד לך מי זאת מטפלת בחתולים האלה. כך שאני מסביר לך    36יש שמה  מדובר  

כרגע עובדים איתו. אני חוזר ואומר, מבחינתי אפשר לבטל את הרעל   את הדברים. חבר'ה הרעל הזה

הזה. רק אני אומר תושבי העיר מבקשים דברים שאנחנו נטפל בהם, זה גם נושא של מזיקים. אז אי  

   -אפשר לבוא ולהגיד בואו נבטל את הדברים, אחר כך יבואו ויגידו את ההדברה

 

 ום אור. מזיקים באים מהזיה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז... לפחות.  גב' מירב מאיר: 

 

אתם   מר חיים ברוידא:  חבר'ה  רעל.  יהיה  לא  להגיד  לבוא  פופוליסטי  הכי  פופוליסטי,  הכי  זה 

 רוצים הצבעה, תעשו את ההצבעה. 

 

 אז נעשה הצבעה ונמשיך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי, מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 יעים? אני לא הבנתי על מה מצביעים.  על מה מצב מר חיים גולדמן: 

 

  -, אנחנו נצביע על ההצעה שליאני מציע את ההצבעה שלי מר חיים ברוידא: 

 

 -אתה לא יכול להצביע מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  
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 אז נתנגד מה אכפת לנו.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אפשר להציע הצבעה תוך כדי ישיבה? אני שואל.    מר ארז ברט: 

 

  -אתה מתכוון למה שכאילו  ד תהילה סובל: עו"

 

אנשי   מר חיים ברוידא:  בשיתוף  הסביבה  איכות  בוועדת  לדיון  ההצבעה  את  להעביר  בעד  מי 

 המקצוע הממונים על התחום, על מנת לבחון הצרכים המקצועיים ולגבש מענה מתאים? 

 

 אין לך רוב.   מר אלי אלוש:

 

 אתם נגד?   : גב' דרורה כהן

 

 נגד.   וש:מר אלי אל

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא צריך להגיש מראש?    מר ארז ברט: 

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זו התשובה שלו להצבעה, זו התשובה.   עו"ד תהילה סובל: 
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 אפשר להצביע על ההצעה?  מר ניר קריסטל: 

 

  -אפשר להצביע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ההצעה?  על מר ניר קריסטל: 

 

 כן, אפשר להצביע על ההצעה שלכם.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 הצבענו.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא הצבענו.   מר ניר קריסטל: 

 

 עכשיו נצביע על ההצעה שלכם.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי בעד להוסיף את הנושא לסדר היום ולקיים בו דיון?  מר חיים ברוידא: 

 

   -להוסיף את ההצבעה לסדר היום ואז נקבל צריך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר גם להוסיף ולקבוע שזה יהיה בדיון הבא.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 למה?  גב' מירב מאיר: 

 

 מה זאת אומרת?    מר ארז ברט: 
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 זה האפשרויות, אני מציגה לכם את האפשרויות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 חבר'ה אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו רוצים לאשר את ההצעה.  ר קריסטל: מר ני

 

 רוצים לאשר את הצעת ההחלטה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה אין בעיה, הצעתם את ההצעה שלכם בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אנחנו רוצים להצביע.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אנחנו רוצים לקבל את ה גב' מירב מאיר: 

 

 ם. הצבעתם.  הצבעת מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא הצבענו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו רוצים לקבל את ההחלטה.  גב' מירב מאיר: 

 

 תהילה, תהילה אנחנו רוצים להצביע על ההצעה שלנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה את צועקת עליה?    מר אילן כהן:
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   אנחנו רוצים להצביע על הצעת ההחלטה. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד אישור ההצעה לסדר?  מר חיים ברוידא: 

 

 של מירב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 של מירב.  מר חיים ברוידא: 

 

 מירב ואנה.  גב' מירב מאיר: 

 

 מי נגד? אוקיי, ההצעה עברה.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 9–בעד 

 7 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 חלטות הבאות:החליטה ברוב קולות לאשר את ההמועצת העיר 

לפני הריסוס תפרסם העירייה בכל אמצעים העומדים לרשותה את רשימת האזורים המיועדים    .1

 לריסוס, שעות והנחיות זהירות. 

 . לאחר ריסוס יהיה שילוט במקום המודיע על אזור הריסוס, כולל הנחיות זהירות. 2

נפגעו, כתוצאה מהרעלה בסמוך לזמן    . אם אישור על ידי רופא / וטרינר כי בני אדם או בעלי חיים,3

או   אדם(  )בני  לנפגעים  פיצוי  או  מלא  הוצאות  החזר  כולל  וסיוע,  מענה  העירייה  תיתן  הריסוס, 

 בעליהם )בעלי חיים(.  
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ציבור  4 ושטחי  המדרכות  על  העשבייה  ריסוס  לביצוע  טבעיים,  אחרים,  אמצעים  תבחן  העירייה   .

 אחרים, גינות ציבוריות וכו'. 

 

 על שולחן המועצה.   2021ת דו"ח כספי רבעון ד' הנח .4

 

שנשלח אליכם מבעוד    2021אנחנו מניחים בפניכם את הדו"ח הכספי רבעון ד'   מר חיים ברוידא: 

 מבקש מגזבר העירייה להציג, יוסי בבקשה. מועד. 

 

שנת   מר יוסי מזרחי:  של  התוצאות  על  מדובר  אלה 2021טוב,  הרביעי.  לרבעון  הדו"ח  זה   ,

   -₪, כאשר ניתן לראות 653,000ות טרום ביקורת משרד הפנים. סיימנו אתה שנה בעודף של התוצא

 

 אפשר להקטין את הארנונה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

מעבר לתקציב. בפעולות כלליות   3%שניתן לראות שבביצוע בארנונה ביצענו   מר יוסי מזרחי: 

עם   בתקציב  ביצענו  0%עמדנו  בחינוך  ברווחה.  כנ"ל  ל  חריגה,  מהתקציב,    23-קרוב  יותר   ₪ מיליון 

 מיליון ₪.  20כשכנגד זה קיבלנו שיפוי ממשרד החינוך על 

 

 איזה...   מר ארז ברט: 

 

 תקציב העירייה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ממקורות אחרים.    מר ארז ברט: 

 

 שגבינו יותר ארנונה.   מר יוסי מזרחי: 
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 ריך לאשר אותו במועצה?  כשמעבירים תקציב מסעיף לסעיף, לא צ  מר ארז ברט: 

 

 זה לא העברה מסעיף לסעיף. יש הכנסות מצד אחד, והוצאות מהצד האחר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ יותר, אז מה אתה עושה?   3יש לנו  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ הוצאות שלא תוכננו.  3יש לנו   מר ארז ברט: 

 

 ליון ₪ עודף יש לנו.  מי 10מי מאשר איך הם יוצאים,  מר ניר קריסטל: 

 

   -מיליון ₪ 3  מר ארז ברט: 

 

 אתה לא צריך לאשר לי עודף הכנסות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא עזוב,   מר ארז ברט: 

 

 לא,... את העודף של ההכנסה אלא את ההוצאה.   מר ניר קריסטל: 

 

משרד  מר יוסי מזרחי:  כמו  ההוצאות  ורוב  ממשלתי  משרד  של  הוצאה  היא  ההוצאה  כאשר 

מיליון    23חינוך למשל, לא סתם ציינתי שבפעולות כלליות לא חרגנו. בפעולות חינוך היה ביצוע של  ה

 מיליון ₪.  ₪20 יותר, כנגד הכנסות של משרד החינוך של 

 

   -מיליון ₪ אקסטרה 3-ה  מר ארז ברט: 
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 זה בסוף אחד, אי אפשר אחד בלי השני.   מר יוסי מזרחי: 

 

 דבר על הדו"ח, מה אתה אומר אוקיי? אנחנו רוצים לשאול שאלות.  ... ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 המועצה לא צריכה לאשר את ההוצאה הזאתי?    מר ארז ברט: 

 

  -שוב מר יוסי מזרחי: 

 

  -הרי המועצה מאשרת את ההוצאה  מר ארז ברט: 

 

 המועצה מאשרת את מסגרת התקציב.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יפה.   מר ארז ברט: 

 

למשרדי  חי: מר יוסי מזר נוגע  זה  אם  ובעיקר  מבוצע  כאשר  מאושרת.  התקציב  מסגרת 

   -ממשלה, למעשה זה אוטומט, אוטומט הכנסה מצד אחד הוצאה

 

 מיליון ₪ הנוספים. 3-אני מדבר על ה  מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪ הנוספים ממקורות העירייה.  3-הוא מדבר על ה מר ניר קריסטל: 

 

 .  back to backמיליון ₪ האלה הם  3-לא, כי ה מר יוסי מזרחי: 
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 למה?  מר ניר קריסטל: 

 

 מההוצאה. מעולם לא מממן.  100%כי משרד החינוך לא מממן  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אבל בקטע הזה  מר ארז ברט: 

 

 כמו משרד הרווחה שלא מממן.  מר יוסי מזרחי: 

 

משרד הפנים. הנתונים פה, רגע אבל יש לי שאלה, זה הדו"ח טרום המבקר של  גב' רונית ויינטראוב: 

ניר זה חשוב, אתה העלית את זה. הנתונים פה צפויים להשתנות בגלל כל הנושא של השינוי העברות  

יכול   אז  כי  אותך?  וישאל  יבוא  לא  הוא  רטרואקטיבית  בתאורה  שקרה  כמו  למשל  לתב"ר,  שוטף 

 להיות שזה ישתנה הנתונים האלה. 

 

 שהם עשויים להשתנות, אחרי ביקורת של משרד הפנים.  הנתונים, ברור  מר יוסי מזרחי: 

 

  -עלה שזה היה בעייתי אבל זה דבר שיעלה לך בביקורת, כי אם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ויכול להיות שזה עוד נושא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

א הזה לא צפויים שינויים. ברור  לא, יגיע המבקר ונראה. כרגע לא צפוי, בנוש מר יוסי מזרחי: 

   -שמטבע הדברים בביקורת יש את... שנעשה
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 כן, אנחנו צפויים לשינוי בביקורת בגלל זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ברור, כמו כל שנה ושנה.   מר יוסי מזרחי: 

 

בתקציב   גב' רונית ויינטראוב:  שהשתנה  משהו  על  מדברים  אנחנו  פה  אבל  הנושא   2022לא,  בגלל 

 החוקי. 

 

  -2021-. ב2021. אנחנו פה על 2022בתקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

 שהוא מבקר אותך הוא יגיד לך רגע אבל זה לא היה.  2021-אבל ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני    2021-ב מר יוסי מזרחי:  לכך  מעבר  כדין.  והכול  כדין  היא  ההוצאה  אושרו,  התב"רים 

  -רוצה

 

ב גב' רונית ויינטראוב:  זו גם השאלה. אולי היה כאן משהו  זו  דיוק השאלה, אם התב"רים אושרו 

בביקורת   קורה  מה  על  ממוקד  יותר  דיווח  לקבל  נצטרך  אנחנו  בקיצור  אז  אופן,  בכל  אז  בעייתי, 

 הפעם. 

 

 -ברור. כמו שהיה בישיבה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אבל תוך כדי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

דמת הבאנו את הדו"ח, בישיבה הקודמת או לפני כן הבאנו את בישיבה הקו מר יוסי מזרחי: 
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 . 2019הדו"ח המבוקר שנעשה על 

 

  -ברור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ועליו יש דיון בנפרד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה שאני אומרת שאני אשאל אותך בזמן אמת תוך כדי הביקורת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -טי, עד הגעת הדו"ח המבוקר אין מה לדבר. מעבר לזההוא לא רלוונ מר יוסי מזרחי: 

 

 מתי זה צריך להגיע?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מונה מבקר עדיין.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אה באמת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 חברים אפשר להגיד משהו?  מר ניר קריסטל: 

 

צריך גב' רונית ויינטראוב:  בקיצור  הנקודה   אז  בגלל  לזה,  ההתייחסות  כל  עם  זהירים  להיות 

 שציינתי. אוקיי תודה.  

 

מעבר לכך קצת נתונים כלכליים של העירייה, אנחנו יכולים לראות שהגירעון   מר יוסי מזרחי: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                    רעננה     תעיריי
 01.06.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 68 
 

ל ירד  בתב"רים  היה    40-נטו  שעברה  בשנה   .₪ ₪.    55מיליון  הנכסים  מיליון  מצב  או  התזרים  מצב 

מיליון ₪. כלומר יש פה   260-מיליון ₪ ירדו ל 288-ליון ₪. מצב ההלוואות ירדו ממי 57-הנזילים עלו ל

 בפרמטרים הכלכליים של העירייה מבחינת הנתונים שיש. 

 

בעומס  גב' רונית ויינטראוב:   ₪ במיליון  שעלינו  הקדנציה  לתחילת  משתווים  לא  אנחנו  עדיין  אבל 

 המלוות, לא? 

 

 איזה מיליון ₪?   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   100לא מיליון ₪ סליחה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ב מר יוסי מזרחי:  ב  100-היינו  גם  היינו  אבל   ,₪ בתב"רים,    170-מיליון  גירעונות   ₪ מיליון 

 מיליון ₪.   40-ואנחנו רק ב

 

 לא, רק המלוות אני רוצה לדעת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   63 מר ניר קריסטל: 

 

 -היינו בתחילת הקדנציה ב ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 מיליון ₪.   180 מר יוסי מזרחי: 

 

  -מיליון ₪ עכשיו אנחנו עלינו ל 180 גב' רונית ויינטראוב: 
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 מיליון ₪.   260 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   300כמעט  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   260 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.  260ו אנחנו עכשי גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -נכון, החזרנו ואנחנו ממשיכים להחזיר. מחזירים מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי, מה צפי ההחזרים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪ בשנה פחות או יותר.   34כתוב  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪...?  34אז אנחנו צפויים לפחות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ירידה   חי: מר יוסי מזר אבל  שקל,  מול  שקל  לא  זה  והכול.  ריביות  של  אלמנטים  יש  שוב, 

 משמעותית. 

 

 צריכים לסגור את הקדנציה לפחות כמו שהתחלנו אותה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כרגע היא נראית טובה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 גם בזכות אופוזיציה ששומרת על השמיכה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 ללא ספק, ללא ספק.   זרחי: מר יוסי מ

 

 זה אמיתי, מה נעשה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ללא ספק.  מר יוסי מזרחי: 

 

את  מר ניר קריסטל:  באמת  הזה,  שהדו"ח  פה  היופי  תקשיבו,  מילה.  להגיד  רגע  רוצה  אני 

  -351תמונת העירייה רואים בדו"ח וזה יפה. ורואים פה גבייה של 

 

 א היה מפזר רק את המועצה לורן. זה ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

לעומת    351 מר ניר קריסטל:  פה    341מיליון ₪  זאת אומרת שיש  צפי.  מיליון ₪   10מיליון ₪ 

עודף בביצועי ארנונה. מה שאומר לכם שכל הדמגוגיה לגבי הנושא של ביטול אגרת השמירה, ואין לנו  

רים. וזה היה מיותר כל הוויכוחים  גבייה שוטפת, זאת הייתה דמגוגיה לשמה חב  97%בעיר שבה יש  

 האלה. אתה יכול לצחוק. אבל אין סיבה להיכנס עוד... 

 

 דמגוגיה אתה אומר?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואללה.  מר חיים גולדמן: 

 

 קיצצנו בהוצאות.    : גב' דרורה כהן
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  -אין סיבה להיכנס לכיס של התושבים מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יודע מה, אתה מזלזל במילה דמגוגיה.   גולדמן:  מר חיים

 

 אל תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מזלזל במילה דמגוגיה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא מזלזל במילה דמגוגיה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תראה לאיפה הבאת את המילה דמגוגיה.   מר חיים גולדמן: 

 

 -אבל רגע מר ניר קריסטל: 

 

 אני מבקש שיצוין שסגנית ראש העיר לשעבר יוצאת.   דא: מר חיים ברוי

 

   *** גב' ענבר הוכברג יוצאת מחדר הישיבות ***

 

העברתם   מר ניר קריסטל:  אתם  הקודמת  שבישיבה  לכם  מזכיר  אני  נוסף,  ₪    1,324,900דבר 

   -מתקציב הביטחון

 

 אגורות.  99-ו מר חיים גולדמן: 
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   -ורות אני אשלים לך אחר כך. העברתם את זהאג 99לתקציב תאורה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל דיברנו על זה ניר.    : גב' דרורה כהן

 

ואנחנו בחוסר   מר ניר קריסטל:  לי. העברתם את זה לתקציב התאורה,  חבר'ה אתם מפריעים 

מאוד   שהביטחון  דעים  תמימי  היו  השולחן  סביב  פה  וכולם  מאחר  רבותיי,  אז  הביטחון.  בתקציב 

   -עדיין חשוב לנו, צריך

 

 בגלל זה הורדנו את הרמה שלו, מבחינת המימון שלו.  מר חיים גולדמן: 

 

   -ואנחנו מצפים מר ניר קריסטל: 

 

 אבל כרגע קיבלת את מצבה הכלכלי והדו"חות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אנחנו מצפים, סיפור הסוס מר חיים גולדמן: 

 

   -זאת אומרת בשביל מה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... חוזר פה על עצמו כל הזמן.  ר חיים גולדמן: מ

 )מדברים יחד(  

 

 עכשיו אתם צמצמתם.    מר אלי אלוש:

 

 אנחנו צמצמנו.   מר חיים גולדמן: 
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   -אתם העברתם בוודאי, אתם העברתם כסף מר ניר קריסטל: 

 

 -דבר אחד אני יכול להגיד לך מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

  -ובראני ע מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אבל רגע אנחנו בעניין הדו"ח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אנחנו מצפים שתציגו מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו רוצים לדבר על הדו"ח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... בשביל להשלים את הביטחון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז אני רוצה שתענה לנו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם גאים בנתונים, אין סיבה לפגוע בביטחון, בטח לא...  מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה תזכרו את... איש אחד ולב אחד.    : גב' דרורה כהן

 

 -ראש העיר... יש לי שאלה. קיבלנו עכשיו גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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הישיבה ככה  אבל למה אתה לא נותן לי שאני אדבר, למה אתה לא מנהל את   גב' רונית ויינטראוב: 

 שאפשר יהיה לדבר? ולהקשיב? 

 

 את כל הזמן מדברת.   מר משה עייאש לורן: 

 

 מה לעשות. איך הוא אמר, זה הזמן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ירדו לעולם, הוא מתכוון...  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, תצטט את עגנון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צופים...   16יש כבר  מר חיים ברוידא: 

 

ראש העיר אני רוצה לבקש ממך, כמו שאמר פה ניר והציג מאוד יפה. המצב  גב' רונית ויינטראוב: 

באמת   חוץ  במתכונתה,  השמירה  אגרת  ביטול  אחרי  גם  הקופה  זאת  משל  אפשרי.  הוא  סעיף,  אותו 

אומרת יש כסף שאפשר להסיט אותו לסעיף הביטחון. זאת אומרת אתה יכול להחזיר כסף לביטחון.  

שזה גם יעזור כל מיני דברי ראווה. אולי    פחות מנורות על העצים כמו שהוא אמר, אולי פחותאולי  

פחות יחסי ציבור. אבל אנחנו מבקשים ממך, אי לכך ובהתאם לזאת ובהמשך להצגת הגזבר להחזיר 

 תנו?  תקציב לביטחון. האם אתה נענה לבקש

 

 לא, לא, לא, אני לא נענית.   : גב' דרורה כהן

 

 אנחנו ממשיכים. הדמגוגיה הזאת די.  ם ברוידא: מר חיי
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 דמגוגיה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על שולחן המועצה. 28.4.22הנחת החלטות ועדת באנונה מיום  . 5

 

 על שולחן המועצה.   28.4.22הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 את לא נענית, טוב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבקש מגזבר העירייה להציג, יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז אנחנו נענה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אירועים  מר יוסי מזרחי:  בריאותי,  כלכלי,  רקע  על  מגורים.  בהנחות  דנה  הנחות  ועדת 

מיוחדים. כפי שהדו"ח לפניכם, כמובן הוא חסוי מבחינת השמות. אנחנו מדברים על הנחות בהיקף  

 ₪. אם יש שאלות.  58,000ולל של כ

 

 . 6אין שאלות, אנחנו עוברים לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, מה על ועדת הנחות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צריך להצביע על זה?   מר ניר קריסטל: 
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 כן, כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא מצביעים על זה. על ועדת ההנחות מצביעים.   מר חיים ברוידא: 

 

 הנחה בלבד.   הילה סובל: עו"ד ת

 

, בבקשות למתן הנחות למוסד מתנדב לתועלת 2.5.22אישור החלטת ועדת הנחות מיום  .6

 . 1938 –)י( לפקודת מיסי העירייה ומיסי הממשלה )פיטורין( 5הציבור לפי סעיף 

 

  -2.5.2022אישור החלטת ועדת הנחות מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 ני רוצה להגיד משהו אחר על ועדת הנחות.  אבל א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשות למתן הנחות, אל תפסיקי אותי עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

סעיף   מר חיים ברוידא:  לפי  הציבור,  לתועלת  מתנדב  למוסד  הנחות  מיסי   5למתן  לפקודת  )י( 

 גזבר העירייה להסביר.  אליכם, מבקש מ . החומרים נשלחו1938העירייה ומיסי הממשלה פיטורין 

 

את  מר יוסי מזרחי:  נותן  היה  הפנים  משרד  בעבר  הפנים,  משרד  של  חדש  נוהל  פי  על  טוב, 

. לפני כשנתיים או שלוש הוא העביר את זה לסמכות המועצה. 66%ההנחות למוסד מתנדב בשיעור  

עמותות  10בל את אישור המליאה. לק 1.6.22ההגשה היא עד סוף אפריל, כאשר הדיון חייב להיות עד 
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   -מהם 9ניגשו, 

 

 שעות.   4יש לנו עוד  מר ניר קריסטל: 

 

מהם אישרנו שעמדו בכל הקריטריונים, יש סדרה של  9-יש לנו כן. אפשר כן. ל מר יוסי מזרחי: 

כמו    15-כ אז  נופלת.  הבקשה  ולא  במידה  אחד.  אחד  לעמוד  צריכים  הם  שלמעשה  קריטריונים 

ויצ"ו, ששם היא לא עומדת בקריטריון שאחד    9-ו ממליצים על כל השהרשימה אנחנ למעט עמותת 

 מהם זה סיפור של שכר מנכ"ל. 

 

 הם לא יכולים להיות בפנים.  מר ניר קריסטל: 

 

 שיטת מצליח.   מר ארז ברט: 

 

 אני רוצה שיו"ר הוועדה גם יתייחס, חיים גולדמן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

רשותכם, יוסי הגזבר שיושב בוועדה הטיב לתאר, למעשה אין לי הרבה מה ב מר חיים גולדמן: 

להוסיף, למעט שאני בעצמי באמת מופתע ממיעוט הבקשות, וממיעוט העמותות שבאמת מבקשות.  

מתייחסים  באמת  שאנחנו  רואים  ויבחנו,  יראו  אנשים  אם  הוועדה,  של  שבהיסטוריה  אומר  וזה 

ו יותר בקשות ופסלנו אותם על רקע אי עמידה בקריטריונים. ברצינות לכל בקשה ובקשה. ובעבר הי

 -במיוחד כשעמותה באה ומבקשת פטור והנחה מ

 

 הרבה עמותות לא יודעות שהן יכולות.  גב' מירב מאיר: 

 

 הן יודעות, הן יודעות.   מר יוסי מזרחי: 
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 לא, לא, אני אומרת לך מניסיון של עמותות...   גב' מירב מאיר: 

 

   -א' יכול להיות, אבל מן: מר חיים גולד

 

 של קבוצות של עמותות. הרבה עמותות לא יודעות.   גב' מירב מאיר: 

 

 לא, כי יש קריטריונים, לא כל אחד עומד בקריטריונים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא יודע כמה עמותות יש ברעננה.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא מתווכחת.   גב' מירב מאיר: 

 

פניות,   אנחנו מר חיים גולדמן:  כן  מקבל  דווקא  אני  הזה.  הדבר  את  ומפרסמים  מפרסמים 

  -והרבה

 

 אולי לא לפרסם, לשלוח לכל העמותות שרשומות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה גם אפשרות. זאת גם אפשרות.  מר חיים גולדמן: 

 

 ולהגביר את הפרסום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -זאת גם אפשרות מר חיים גולדמן: 
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 מייל אחד.  רונית ויינטראוב: גב' 

 

   -אבל אנחנו נכנסים מר חיים גולדמן: 

 

 ארנונה.  3%ככה נגבה יותר  מר יוסי מזרחי: 

 

אנחנו מה שנקרא עובדים כל כך קשה כדי לגבות ארנונה, אז מצד שני זה כמו  מר חיים גולדמן: 

יודעת, זה כמו למעט בהוצאות, זה מה שנקרא לצמצם בהוצאות. בכל אופ ן מה שרציתי להגיד את 

 -בסך הכל זה שה

 

 באיזה הקשר אמרת את זה? לצמצם ולמעט בהוצאות. גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -צריך להבין את הדברים שאני אומר לעומק מר חיים גולדמן: 

 

 שום דבר, אתה שולח מייל לכל העמותות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לפעמים.   מר חיים גולדמן:  קשה  שזה  יודע  לא אני  בסדר,  אבל  לפעמים,  קשה  שזה  יודע  אני 

  -מי שלומד דף גמראנורא. 

 

   -חשבת על משהו אחר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 במשך כמה שנים טובות,   מר חיים גולדמן: 

 

 התבלבלת.  גב' רונית ויינטראוב: 
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  -ודאי שמבין את זה. בכל אופן מה שאני רוצה להגיד, זה שאנחנו מר חיים גולדמן: 

 

 אני אספר לך בדיחה אחר כך טובה אבל.   יר קריסטל: מר נ

 

 אני אשמח.  מר חיים גולדמן: 

 

 בדיחות זה אני.    מר אילן כהן:

 

 יש לו בדיחה על תנין.   מר חיים גולדמן: 

 

 עכשיו הצחקת אותי.   מר ניר קריסטל: 

 

  -יש לו בדיחה על תנין תימני, רק שתדע. אם אתה תעמוד על זה מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה די, די, די.    : ב' דרורה כהןג

 

 אוקיי חבר'ה קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בכל אופן לסיכום העניין מר חיים גולדמן: 

 

יש התייחסויות נוספות? אין. אוקיי עוברים להצבעה. מי בעד אישור החלטת  מר חיים ברוידא: 

לפי הציבור,  לתועלת  מתנדב  למוסד  הנחות  למתן  בבקשות  הנחות  מיסי    5סעיף    ועדת  לפקודת  )י( 

 ? מי בעד? פה אחד. 1938 –העירייה ומיסי הממשלה פיטורין 
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 : החלטה

העיר   אחד  מועצת  פה  מיום  החליטה  הנחות  ועדת  למוסד 2.5.22החלטת  הנחות  למתן  בבקשות   ,

 . 1938 –)י( לפקודת מיסי העירייה ומיסי הממשלה )פיטורין( 5מתנדב לתועלת הציבור לפי סעיף 

 

 .2022 –אישור תיקון חוק עזר לרעננה )מניעת רעש(, התשפ"ב  .7

 

  –, אישור תיקון חוק עזר לרעננה מניעת רעש התשפ"ב  7אנחנו עוברים לסעיף   מר חיים ברוידא: 

 . אבקש מתהילה היועצת המשפטית להציג את התיקון לחוק.  2022

 

ע עו"ד תהילה סובל:  לחוק  תיקון  כאן  אושר  וחצי  משנה  למעלה  ברעננה. לפני  רעש  מניעת  זר 

והחוק הזה נמצא, התיקון הזה נמצא ממש בשלבים סופיים של אישור במשרד המשפטים. במקביל  

תנופת  לאור  התעורר  בו  הצורך  שבעצם  עזר,  חוק  לאותו  נוסף  תיקון  לפניכם  מביאים  אנחנו  היום 

  טואציות של צורך בנייה מאוד גדולה שהעיר עוברת, והתפתחות דינמית בבנייה. ונתקלנו באמת בסי

דד  בביצוע מיני  בכל  לעמוד  כדי  לילה,  ב-עבודות  להיפתח  בניית בית ספר שצריך    1.9-ליינים. למשל 

בתחילת שנת הלימודים, וצריך להאיץ את קצב הבנייה, וכל מיני דברים שבאמת לפי כמובן החלטה  

צריך בעצם לתת סמכות לראש ה בולט,  ציבורי מאוד  צורך  לאור  העיר,  עיר לאשר. כמובן של ראש 

אחרי שהצוות המקצועי מגבש את ההמלצה ויש נוהל סדור שגם הוא צורף לחומרים שהועברו לכם.  

בעצם לראש העיר יהיה סמכות לאשר עבודה כזאת, עבודת לילה. חשוב לי לציין שהיד לא קלה על  

הציב טובת  עינינו  לנגד  עומדת  ובהחלט  ובלמים  איזונים  של  עניין  יש  כמובן  והחשיבות ההדק.  ור 

מאוד  ציבורי,  צורך  לה  שיש  בעבודה  כשמדובר  זה  ובאמת  בלילה.  שלהם  השינה  שעות  על  לשמור 

לסעיף   זה  מבקשים  שאנחנו  התיקון  בעצם  אז  אותה.  לקדם  חוץ    6חשוב  שבעצם  עזר,  חוק  לאותו 

מהסמכות היום שקיימת לראש העיר לאשר עבודה כזאת כשיש איזה מפגע בטיחותי או עבודה שאי  

אפשר לבצעה בשעות היום. אנחנו מבקשים בעצם להוסיף שלשם ביצוע עבודה שראש העירייה אישר  
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לגביה בכתב, לפי המלצת מהנדס העיר כי חשיבותה מחייבת את ביצועה במועדים האמורים. כמובן 

 בבוקר.  7:00בערב עד  19:00מדובר על עבודות לילה מהשעה 

 

 גם בלילה?  אז... מאשרת עבודות  : גב' דרורה כהן

 

 כן, כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

זה  מר חיים ברוידא:  הזה.  דברים מהסוג  כביש או  לעשות  לפעמים כשצריך  מיוחדות,  מסיבות 

 רק בנסיבות מיוחדות.  

 

   -כמובן הדבר עו"ד תהילה סובל: 

 

 סיבות מיוחדות שהתכנון המוקדם לא היה מספיק טוב והגענו לבעיה?    מר ארז ברט: 

 

 כן.  ריסטל: מר ניר ק

 

   -שהתכנון המוקדם לא, התכנון של הלו"ז לא  מר ארז ברט: 

 

לא, תראה ארז אבל החיים הם דינמיים, אתה יודע. החיים הם דינמיים, ויש   עו"ד תהילה סובל: 

, 1.9.22-דברים שלא בהכרח אתה יכול לצפות את כולם מראש. וכשאתה צריך לפתוח שנת לימודים ב

שאתה רואה, וזה יכול להיות גם סיבות שלא קשורות אליך בתכנון, זה יכול  ואתה מכל מיני סיבות  

   -להיות קבלן שפתאום הוצא נגדו צו הפסקת עבודה, בגלל שיש לו ליקויי

 

 היה לנו את זה עכשיו.   מר חיים ברוידא: 
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  בטיחות בעיר אחר בכלל, והיה לנו כזה מקרה. ואתה צריך להחריג, ובינתיים  עו"ד תהילה סובל: 

  -עד שניתן אישור הרגולטור לזה, אסור להמשיך את העבודות. כן, זה לא בהכרח 

 

 כמה זה... בממוצע...   : גב' דרורה כהן

 

  -... לתכנן מראש כמו שצריך  מר ארז ברט: 

 

 בוודאי שצריך לתכן מראש, אין מחלוקת. אבל לא הכול תלוי בעירייה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

שנת זה   מר אריאל הילדסהיימר: פתיחת  לפני  קורה  זה  החינוך,  משרד  בתקציבי  תלוי  כלל  בדרך 

   -שנים לדעתי בנו פה בית ספר אחד. אבל כשאתה בונה 10לימודים, אפשר גם לא לעשות כלום. בוא, 

 

 עוד פעם אתה משמיץ ואומר דברים לא נכונים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -. כשאתה בונהאני אומר את המצב העובדתי מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 בית ספר אביב, בית ספר פעמונים, מתי נבנו?   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -כשאתה בונה גני ילדים ובתי ספר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 
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 אה ולא בנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי, נעבור מר חיים ברוידא: 

 

 אל תדאג... בימים אלה.   : גב' רונית ויינטראוב

 

 נעבור להצבעה. מי בעד אישור תיקון חוק עזר לרעננה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להתייחס? אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 תתייחס, תתייחס.   מר חיים ברוידא: 

 

לכם  מר ניר קריסטל:  מזכיר  אני  אבל  קורה.  באמת  זה  ברירה,  אין  אכן  לפעמים  אחד, 

בעיר,  של שקרו  אירועים  מאוד  הרבה  על  תושבים  של  פניות  מעט  לא  היו  לאחרונה,  ממש  אחרונה, 

  -שנעשו בלילה, זה דבר אחד. וקיבלנו הרבה מאוד פניות על אנשים שכעסו. שניים

 

 כגון מה? אתה יכול להסביר? כגון?   : גב' דרורה כהן

 

  -כגון אתרי בנייה. דבר שני מר ניר קריסטל: 

 

   -מדובר על אתרי בנייה? נניח סלילה של כבישים ולדמן: מר חיים ג

 

 על הכול.  מר ניר קריסטל: 
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 ניר, תסיים את דבריך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אבל בסופו של דבר, כמו שארז אמר, זה מצריך תכנון יותר מדוקדק. ושלוש,  מר ניר קריסטל: 

לאור הניסיון המקצועי שלי איתו, ולכן  אני באופן אישי לא סומך על שיקול דעתו של ראש העירייה,  

 אני חושב שאפשר להביא את זה למועצה, והמועצה תחליט בכל אירוע כזה.  

 

 אבל מה זה המועצה? המועצה זה פעם בחודש.   מר חיים גולדמן: 

 

 לפעמים צריך מהיום להיום.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אפשר לעשות סבב טלפוני.  מר ניר קריסטל: 

 

 מעכשיו לעכשיו לפעמים.   בל: עו"ד תהילה סו

 

 סבב טלפוני.  מר ניר קריסטל: 

 

 סבב טלפוני.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה לא יכול, אתה לא יכול סבב טלפוני ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר, בסדר.    מר אלי אלוש:



 לוגו חברת התמלול                                                                                    רעננה     תעיריי
 01.06.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 86 
 

 

  -ל אתה פוגעמה זה בסדר, אב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, אני לא פוגע בכלום.  מר ניר קריסטל: 

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא מבין מר חיים גולדמן: 

 

  -אני לא נותן לך את היד החופשית מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל אם זה נגד, אם זה לא מצוין במפורש מר חיים גולדמן: 

 

  -עצה, אפשר לעשות איתנו סבב טלפוניאפשר לכנס את המו מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה רוצה לראות שכתוב מר חיים גולדמן: 

 

 אפשר להחליט עכשיו שעל הנושאים האלה יעשו סבב טלפוני.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, אתה רוצה שבחוק העזר יהיה כתוב לעשות סבב טלפוני?  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו נהיה זמינים.  מר ניר קריסטל: 

 

 , אנחנו מתייצבים, אין בעיה. 12:00-ל  10:00-הוא מכנס אותנו מ בי סלוצקי: גב' ד
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 שעות.   2:37למה, אפשר לכנס אותי לתקציב  מר ניר קריסטל: 

 

   -בואו נקיים הצבעה, וכל אחד יצביע מה שהוא עו"ד תהילה סובל: 

 

  לא צריך לשכנע אתכם חבר'ה, אתם תצביעו לפי מיטב שיקולכם. מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מצפונם, אני מבקש לדייק.  מר חיים גולדמן: 

 

 ? מי נגד? 2022 –מי בעד אישור תיקון חוק עזר לרעננה מניעת רעש תשפ"ב  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה יש?   מר אילן כהן:

 

 לא אושר.   מי נגד. מי נמנע? אין נמנע. אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 ברור שלא.   מר אלי אלוש:

 

 אין בעיה, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו רוצים לקחת ממך את כל הסמכויות.    מר אלי אלוש:
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 הכול בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 די אלי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 :הצבעה

 7 –בעד 

 9 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 .2022 –תיקון חוק עזר לרעננה )מניעת רעש(, התשפ"ב ות לא לאשר החליטה ברוב קולמועצת העיר 

 

אישור התקשרות במקרקעין בין עיריית רעננה לחברת החשמל בנוגע לחכירת חדר  .8

 .378, חלק מחלקה 7656טרנספורמציה בנאות שדה, בגוש 

 

לחכירת   אישור התקשרות במקרקעין בין עיריית רעננה לחברת החשמל בנוגע מר חיים ברוידא: 

 . 378חלק מחלקה  7656חדר טרנספורמציה בנאות שדה, בגוש 

 

. יש צורך  378חלקה    7656יש בשכונת נאות שדה חדר טרנספורמציה, זה גוש   עו"ד תהילה סובל: 

זכויות   את  מקבלת  חשמל  חברת  שבעצם  רעננה. באופן  עיריית  לבין  החשמל  חברת  בין  בהתקשרות 

קרק תת  חדר  זה  הזה,  בחדר  בגודל  החכירה  ברצועת    42.3עי  ושימוש  חזקה  גם  מקבל  היא  מ"ר. 

הקרקע  רכיב  כנגד  לעירייה  משלמת  וכמובן  המתקן.  של  והפעלה  אחזקה  התקנה,  שלצורך  הקרקע 

ורכיב הבנייה. מבחינה משפטית זה פטור ממכרז, מאחר ומדובר במתקן לשם התקנת חשמל, והוא  
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הסכם הגנרי שקיים בין חברת החשמל לעירייה.  מ"ר. צירפנו לכם כאן את נוסח ה   100לא עולה על  

 כבר בעבר הגשנו לכם הסכמים מהסוג הזה, וזהו.  

 

  -שחברת החשמל מי קובע את העלות  : גב' דרורה כהן

 

 יש תעריפון. יש תעריף.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ₪, יש ממש מחירון.   240,000התעריף היא בערך  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ₪.  00240,0  : גב' דרורה כהן

 

 יש שמאות.  מר חיים גולדמן: 

 

טוב, מי בעד אישור התקשרות במקרקעין בין עיריית רעננה לחברת החשמל  מר חיים ברוידא: 

 ? מי בעד? אוקיי פה אחד.  378חלק מחלקה  7656בנוגע לחכירת חדר טרנספורמציה בנאות שדה גוש 

 

 החלטה: 

ן בין עיריית רעננה לחברת החשמל בנוגע  התקשרות במקרקעיהחליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 . 378, חלק מחלקה 7656לחכירת חדר טרנספורמציה בנאות שדה, בגוש 

 

, על רקע קושי בגיוס כוח אדם 70אישור לקליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  .9

 . 4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכל משרד הפנים 

 

גיל  אישו מר חיים ברוידא:  מעל  הוראה  לתומכי  שירות  והארכת  לקליטת  קושי    70ר  רקע  על 
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. אבקש ממנכ"ל 2014בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצ"ב, בהתאם לחוזר מנכ"ל מחודש אפריל  

 העירייה להציג, אריאל בבקשה. 

 

ניתן במקרים מיוחדים להאריך   מר אריאל הילדסהיימר: ועדת שירות,  פי המלצת  ועל  בהתאם לחוזר 

. עשינו את זה בעבר באישור המועצה. הבקשות הינן של תומכי  70ת השירות של עובדים מעבר לגיל  א

ממונים   המלצות  עם  וכולן  יודעים,  שאתם  כמו  קשה  הכי  היא  שם  הגיוס  מצוקת  והוראה.  חינוך 

 ואישור רפואי. שלחנו את החומר. 

 

 כמה יש לנו כאלה?    : גב' דרורה כהן

 

 עובדות.   8תם ראיתם. א מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... השמות שלהם.   מר רחמים שלום: 

 

 -שלחנו ביקשנו מר אריאל הילדסהיימר:

 

,  70אתה הרי מתנגד באופן כולל להארכת עבודה או שירות של עובדים מעל    מר אלי אלוש:

   -אנחנו יודעים את זה

 

 אני מתנגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן נו מה.   מר אלי אלוש:

 

 יש חוזר מנכ"ל, אלי אתה מתבלבל.  ריאל הילדסהיימר:מר א
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   -אוקיי חוזר מנכ"ל  מר אלי אלוש:

 

   -אומר 4יש חוזר מנכ"ל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לעובדים   מר אלי אלוש: הארכה  אותה  את  נעשה  שלא  למה  שואל,  אני  שואל,  אני  אבל 

  -אחרים, יש עובדים מצוינים שעובדים בעיריית רעננה 

 

   -אלי יש פה, אומר לך ריאל הילדסהיימר:מר א

 

לקבל   מר אלי אלוש: המועצה  לחברי  לנו  תן  אבל  לנו,  תן  אז  בוא  אז  להמשיך,  שרוצים 

 החלטה. 

 

אבל החוק קבע ועדת שמות, היא מורכבת משלושתנו ביחד עם משאבי אנוש,   מר אריאל הילדסהיימר:

  -החוק אומר שיש נסיבות מיוחדות

 

  -70סיבות מיוחדות יש עובדים מעולים שמגיעים לגיל נ  מר אלי אלוש:

 

   -עובדים 8, אבל זה מה שאנחנו עושים, מביאים פה 8אז אנחנו מביאים פה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני לא מדבר על תומכי, אני מדבר על עובדים...    מר אלי אלוש:

 

   -ר על נסיבות מיוחדות וכשירות רפואיאיפה שיש עמידה בחוזר מנכ"ל, שמדב מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אבל למה אתה לא מאפשר לנו חברי המועצה  מר אלי אלוש:

 

ואישור רפואי, ההיפך הבאנו את זה כדי לאפשר לחברי המועצה, אפשר לאשר  מר אריאל הילדסהיימר:

   -אפשר להתנגד

 

רגילים. אריאל הוא הוא לא מדבר על תומכי הוראה, הוא מדבר על עובדים    : גב' דרורה כהן

 מדבר על עובדים רגילים לא רק תומכי הוראה.  

 

  -מי שעובד בכללים של נסיבות מיוחדות ואישור רפואי מר אריאל הילדסהיימר:

 

על    70אוקיי, מי בעד אישור לקליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל   מר חיים ברוידא: 

המצ"ב  בחומר  כמפורט  אדם  כוח  בגיוס  קושי  אפריל    רקע  מחודש  מנכ"ל  לחוזר  מי  2014בהתאם   ,

 בעד? פה אחד. אוקיי אני נועל את הישיבה ומאחל לכולם חג שבועות שמח.  

 חג שמח.  מר ניר קריסטל: 

 החלטה: 

, על רקע  70קליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  החליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 . 4/2014ובהתאם לחוזר מנכל משרד הפנים  "בקושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצ

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


